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PLE CORPORATIU ESBORRANY ACTA NÚM. 13

Vila d’Argentona, comarca del Maresme, 24 de juliol de 2023, es reuneixen al Saló de 
Sessions de l’edifici noble de les Cases Consistorials per tal de celebrar sessió ordinària, 
en primera convocatòria, del Ple Corporatiu els següents membres del mateix, assistits 
per la secretària de l’Ajuntament que certifica:

Alcaldessa-Presidenta.- Montserrat Capdevila Cañadas 

Regidors assistents.- Xavier Collet Diví, Joan Martin Garachana, Maria Mercè Juan 
Loshuertos, Joaquim Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, 
Joan Boba Duran, Juan Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
Travesa Gómez, Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz

Secretària.- Míriam Tenas i Camps

Quan són les 18:34 hores i existint el quòrum de constitució que estableix l’article 90.1) 
del Reglament d’Organització, funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, d’ordre 
de la Presidència comença la sessió sota el següent ordre del dia:

Sra. alcaldessa.- Benvinguts. Començarem el Ple del mes de juliol. Abans de començar 
amb l’ordre del dia, que no sé si s’ha de ratificar la urgència de la modificació, hi havia 
algunes coses que havien passat.

Sra. secretària.- No, hi ha dos temes que s’han inclòs a l’ordre del dia del Ple, però que 
no van passar per informatives. Aleshores, quan entrem en el debat d’aquests temes en 
concret, abans d’entrar en el debat, ratificarem la inclusió en l’ordre del dia. No la 
urgència, sinó la inclusió, quan toquin els temes corresponents. 

Sra. alcaldessa.- Vale, perfecte. Doncs abans de passar a això, amb l’ordre del dia, sí 
que passaré la paraula a la regidora Mariona Pasqual, perquè pugui llegir o comentar 
una part del manifest LGTBI, que vam estar el mes passat a la plaça.

Sra. Mariona Pasqual.- Gràcies, alcaldessa. Doncs bé, el que comenta la Sra. Capdevila. 
El 28 de juny va ser el dia internacional de l’orgull LGTBI, però entre que havíem 
començat mandat, Plens extraordinaris, no havíem llegit el manifest, i creiem que és 
important, encara que hagi passat gairebé un mes, donar èmfasi a aquest col·lectiu. I no 
el llegirem tot, perquè ja es va llegir en el seu moment a l’acte que vam celebrar a la 
plaça Nova per commemorar aquest dia, però llegiré alguns fragments, d’acord?
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El Dia de l’orgull Lesbià, Gai, Trans*, Bisexuals, Intersexuals es commemora els fets 
succeïts el 28 de juny de 1969 a Nova York, coneguda com la revolta Stonewalk, on per 
primera vegada es van denunciar la vulneració dels drets i la repressió social contra les 
persones LGTBI. Uns anys més tard, el 26 de juny del 77, es va portar a terme a les 
Rambles de Barcelona, la primera manifestació en tot l’estat convocada pel front 
d’alliberament gai de Catalunya, amb la participació de 4000 persones, reivindicant drets 
i llibertats. Des de llavors, han estat molts els avenços assolits. Per exemple, la primera 
llei estatal LGTBI. Però han calgut gairebé 45 anys de democràcia per a fer-la possible. I 
des de l’àmbit local cada vegada són més els municipis que implementen polítiques 
LGTBI. En el món local, és clau, a l’hora d’implementar aquest marc legislatiu i 
desenvolupar polítiques públiques i de sensibilització i defensa sexual i de gènere, i en 
general de la garantia de llibertats individuals, i col·lectives, de construir territoris lliures 
de LGTBIfòbia. Ara, cal estar alerta per les possibles conseqüències del moment de 
formacions polítiques d'extrema dreta, com hem pogut veure, ahir, per exemple. En els 
Ajuntaments i en locals de la demarcació, i també a nivell nacional. Fets que alimenten 
els discursos d’odi cap a persones i col·lectius LGTBI i esdevenen obstacles en el 
desenvolupament de polítiques locals de llibertat sexual i de gènere. En el global de 
països de la Unió Europea, el 60% de les persones LGTBI manifesta que no s’atreveix a 
anar agafada de la seva parella per por a que l’assetgin i un 37% han estat discriminades 
o assetjades algun cop a la seva vida per aquest motiu d’orientació sexual. En el context 
català, tenim un augment d’un 19,8% d’incidències per violència LTBIfòbiques en el 
primer trimestre del 2023 en comparació amb l’any anterior. Cal fer un front per a 
revertir aquesta situació, començant pels 311 pobles i ciutats de la província de 
Barcelona. No podem restar impassibles quan els delictes d’odi en relació a l’orientació, 
perdó, no podem estar impassibles vers els delictes d’odi en relació a l’orientació i 
identitat de gènere. El 28 de juny, i sempre, cada cop més, mostrem i fem explícit que 
treballarem per a la llibertat. Vol dir, com a horitzó, un escenari on les diferències per 
orientació sexual i de gènere són respectades amb igualtat de drets i viscudes amb total 
llibertat. Per això, des de l'Ajuntament d’Argentona, a través de la regidoria a través de la 
Regidoria d'Igualtat, Feminismes i LGTBIQ+, i amb la col·laboració de diverses àrees i 
entitats, volem reflexionar sobre els drets a la igualtat i el no discriminació per motiu 
d’orientació sexual, identitat o expressió de gènere i promoure que es pugui viure la 
diversitat afectiva i sexual en plena llibertat. Moltes gràcies. 

1. Actes anteriors (núm. 10 de data 17 de juny de 2023, núm. 11 de data 26 de 
juny de 2023 i núm. 12 de data 10 de juliol de 2023)

Sr. Joan Boba.- Tindria unes observacions, concretament a l'acta número 10, que és la 
de constitució de l'Ajuntament, quan jo vaig prometre concretament s'ha obviat una 
part de la meva prometença. Llavors, voldria que es rectifiqués. En el text, és aquella 
part que vam afegir, posa, per expressió democràtica de la voluntat ciutadana, 
manifesta el ferm compromís, jo aquí vaig afegir abans, per expressió democràtica de la 
voluntat ciutadana de l'1 d'octubre, manifesto... I s'ha obviat aquesta part. 
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Sra. secretaria.-Si ho pot llegir tot, ho transcriurem en aquesta acta i ho passarem a 
l'anterior.

Sr. Joan Boba.- Espera, que busco en un moment tot el text i llegeixo tota la 
prometença sencera?

Sra. secretaria.-No, el tros que comenta que s'ha obviat, aquest tros.

Sr. Joan Boba.- És: Per expressió democràtica de la voluntat ciutadana de l'1 d'octubre, 
manifesto el ferm compromís amb els valors de la República Catalana i declaro que 
continuaré treballant en la construcció d'una Catalunya políticament lliure, socialment 
justa, econòmicament pròspera i territorialment equilibrada.

Sra. secretaria.-Doncs, si la resta estan d'acord, constaria en aquests termes a l'acta. 

Sr. Joan Boba.- Llavors també, perdó, a l'acta número 12, quan es parla de la comissió 
d'ètica, que vàrem preguntar a la Sra. secretària qui era el representant dels ciutadans, 
se li posa el nom de Mostarós, amb "o", si es pot rectificar Mustarós . Llavors, a l'acta 
també número 12, quan es parla de la dedicació dels regidors, es posa que hi ha quatre 
regidors de dedicació plena. Penso que el Sr. Capdevila està a un 95%.

Sra. alcaldessa.- Es considera plena.

Sr. Joan Boba.- Es considera plena? 

Sra. alcaldessa.- Sí, encara que el percentatge sigui menys i el sou sigui en proporció. 

Sr. Joan Boba.- Perfecte, doncs ja està. 

Sra. secretaria.-Doncs ara han de votar les actes, i s'entendria que ja queden 
incorporades aquestes dues esmenes, la relativa al jurament en l'acta 10 i a la 12 el nom 
del Sr. Mustarós, que ha de ser una "u" en lloc d'un "o"

Les actes anteriors núm. 10 de data 17 de juny de 2023, núm. 11 de data 26 de juny de 
2023 i núm. 12 de data 10 de juliol de 2023 s’aproven per unanimitat, prèvia rectificació 
del jurament de presa de possessió del Sr. Joan Boba a l’acta núm. 10; i de l’acta núm. 12 
allà on diu Sr. Mosterós ara consta Sr. Mustarós

2. Part de control i fiscalització dels òrgans de govern 

2.1. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia signats del dia 19 de maig de 2023 al dia 
6 de juliol de 2023
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Van quedar-ne assabentats.

2.2. Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local (núm. 7 de data 27 
d’abril de 2023, núm. 9 de data 25 de maig de 2023 i núm. 10 de data 14 juny de 
2023)

Van quedar-ne assabentats.

2.3. Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho 
requereixen, del 19 de maig al 6 de juliol de 2023

“”De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, dec donar compte al Ple 
Corporatiu dels següents Decrets d’Alcaldia:

Decret núm. 939 de 22 de maig de 2023, relatiu al nomenament d’EMP, amb DNI núm. 
***3345**, funcionari interí de l’escala d’administració general, sots escala tècnic, 
categoria auxiliar, denominació administratiu/va, grup C1, denominació Administratiu/va 
des del dia 23 de maig de 2023 i fins a la reincorporació de la funcionària FGB o com a 
màxim tres anys estipulats per la normativa vigent.

Decret núm. 969 de 25 de maig de 2023, relatiu al Procediment ordinari 169/2023-V 
del Jutjat Contenciós Administratiu núm. 10 de Barcelona, interposat per OSG, contra la 
resolució núm. 2023/194 de l’Alcaldia de l’Ajuntament d’Argentona, de data 8 de febrer 
de 2023, sobre llicències urbanístiques

Decret núm. 1001 de 30 de maig de 2023, relatiu a la contractar mitjançant contracte 
laboral temporal amb caràcter de relleu a temps parcial (50% de la jornada ordinària) al 
senyor Zenón Salazar Silva amb DNI ***8270**, com a auxiliar de serveis, grup AP, des 
del dia 1 de juny de 2023 i fins que la treballador Joan Molina Ortega arribi a l’edat de 
jubilació ordinària.

Decret núm. 1035 de 2 de juny de 2023, relatiu a deixar sense efectes el Decret núm. 
1001 de 30 de maig i contractar mitjançant contracte laboral temporal amb caràcter de 
relleu a temps parcial (50% de la jornada ordinària) al senyor Jordi Guarné Medina amb 
DNI ***9675**, com a auxiliar de serveis, grup AP, des del dia 7 de juny de 2023 i fins 
que la treballador Joan Molina Ortega arribi a l’edat de jubilació ordinària (2 de 
novembre de 2023).

Decret núm. 1041 de 2 de juny de 2023, relatiu a l’aprovació de la liquidació del 
pressupost general de l’exercici 2022.

Decret núm. 1048 de 6 de juny de 2023, relatiu al nomenament de MTC, amb DNI 
***4107** funcionari interí de l’escala d’administració general, sots escala tècnic, 
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categoria auxiliar, denominació administratiu/va, grup C1, denominació Administratiu/va 
des del dia 8 de juny de 2023 i fins a la reincorporació de la funcionària SCA o com a 
màxim tres anys estipulats per la normativa vigent.

Decret núm. 1086 de 9 de juny de 2023, relatiu a la contractació mitjançant contracte 
laboral temporal d’interinitat per substitució al senyor AAL, amb DNI núm. ***9402** 
com a Auxiliar de serveis polivalent, grup AP, des del 12 de juny de 2023 i fins a la 
reincorporació del senyor JMM que es troba en situació de baixa per incapacitat 
temporal.

Decret núm. 1088 de 9 de juny de 2023, relatiu a la contractació mitjançant contracte 
laboral temporal d’interinitat a IRM, amb DNI núm. ***1197** com a Auxiliar de serveis 
d’instal·lacions esportives, grup AP, des del 12 de juny de 2023 i fins al reingrés del 
senyor MAFG si aquest es produeix abans del dia 10 d’abril de 2024 o com a màxim fins 
la cobertura definitiva de la plaça.

Decret núm. 1093 de 9 de juny de 2023, relatiu al nomenament de NCR, amb DNI núm. 
***1297**, funcionaria interina de l’escala d’administració general, sots escala tècnic, 
categoria auxiliar, denominació administratiu/va, grup C1, des del dia 12 de juny de 2023 
i fins a la reincorporació de la funcionària MMRM o com a màxim tres anys estipulats 
per la normativa vigent.

Decret núm. 1100 de 9 de juny de 2023, relatiu a l’acord de col·laboració per a la 
formació pràctica en centres de treball per a la realització de les pràctiques de l’alumna 
de l’ESCOLA PIA SANTA ANNA DE MATARÓ.

Decret núm. 1214 de 22 de juny de 2023, relatiu al procediment abreujat núm. 
2023/2023-F del Jutjat contenciós administratiu núm. 13 de Barcelona, en matèria de 
qüestions de personal, interposat pel senyor ALR.

Decret núm. 1219 de 23 de juny de 2023, relatiu al nomenament dels membres de la 
Junta de Govern Local.

Decret núm. 1220 de 23 de juny de 2023, relatiu al nomenament dels tinents d’alcalde 
de l’Ajuntament d’Argentona.

Decret núm. 1237 de 23 de juny de 2023, relatiu a la modificació de crèdits núm. 
4/2023 del pressupost de l’Ajuntament d'Argentona, exercici 2023, per un import total 
de 824.538,33€.

Decret núm. 1255 de 26 de juny de 2023, relatiu a la creació les àrees d’organització de 
l’Ajuntament de la vila d’Argentona.
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Decret núm. 1256 de 27 de juny de 2023, relatiu a la modificació de la resolució 
d’Alcaldia 2023/1255, de 26 de juny, relativa a l’estructura organitzativa de l’Ajuntament.

Decret núm. 1279 de 28 de juny de 2023, relatiu a la delegació de funcions atribuïdes a 
la Junta de Govern Local.

Decret núm. 1286 de 29 de juny de 2023, relatiu al nomenament com a president del 
Consell Municipal del Patrimoni d’Argentona al regidor de Patrimoni Bernat Calvo 
Català, i com a vocal al regidor d’Urbanisme, Xavier Collet Diví.

Decret núm. 1296 de 29 de juny de 2023, relatiu a la delegació de la presidència del 
Consell Museu del Càntir al Regidor del Museu, al regidor JOAQUIM CADEVILA 
COLOMINAS per exercir el càrrec d’acord amb els preceptes del Reglament del Consell 
del Museu del Càntir d’Argentona.

Decret núm. 1300 de 29 de juny de 2023, relatiu a la delegació de la presidència del 
Consell Escolar Municipal d’Argentona en el regidor d’educació Joan Martín Garachana.

Decret núm. 1301 de 29 de juny de 2023, relatiu a la delegació en el regidor municipal 
Sr. Joaquim Capdevila Colominas, l’autorització del matrimoni civil promogut a 
l’expedient núm. 010/2023-RC.

Decret núm. 1310 de 30 de juny de 2023, relatiu a la modificació de la resolució 
d’Alcaldia 1219/2023, de data 23 de juny, per la qual es nomenaven els membres de la 
Junta de Govern Local d’aquesta corporació.

Decret núm. 1322 de 3 de juliol de 2023, relatiu a la modificació del Decret d’Alcaldia 
1279/2023, relatiu al règim de delegacions d’atribucions d’aquesta Alcaldia a la Junta de 
Govern Local.

Decret núm. 1336 de 5 de juliol de 2023, relatiu a l’assignació de l’ordre de col·locació 
dels membres integrants de la Mesa de les sessions plenàries.””

Van quedar-ne assabentats.

2.4. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia del Cartipàs:

2.4.1 Decret núm. 1421/2023 Organització i estructura Ajuntament (correcció)
2.4.2 Decret núm. 1286/2023 Nomenament membres Consell Patrimoni

Sr. Bernat Calvo.- El que comenta de suplent, seria de vocal, bueno, el regidor 
d'urbanisme és també vocal del consell? No sé si es refereix també a la presidència, en 
cas que jo no pogués assistir, em substituiria ell?
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Sra. alcaldessa.- Jo entenc que és en el cas que vostè no pogués assistir. És així.

Sr. Bernat Calvo.- Perfecte, gràcies per l'aclariment.

Van quedar-ne assabentats.

3. Informes sobre dictàmens, mocions i proposicions que hagi d’aprovar el Ple:

ALCALDIA

3.1. Determinació de les festes locals per l’any 2024

“”El Departament d’Empresa i Treball, de la mà del Consell de Relacions Laborals, en la 
sessió plenària del passat dia 29 de març de 2023, va ratificar la proposta dels dies 
festius laborals per a l’any 2024 a Catalunya, que s’indiquen a continuació:

1 de gener (dilluns), 6 de gener (dissabte), 29 de març (divendres), 1 d'abril (dilluns), 1 de 
maig (dimecres), 24 de juny (dilluns), 15 d'agost (dijous), 11 de setembre (dimecres), 12 
d'octubre (dissabte), 1 de novembre (divendres), 6 de desembre (divendres), 25 de 
desembre (dimecres), 26 de desembre (dijous). Al territori d'Aran, la festa del dia 26 de 
desembre queda substituïda per la de 17 de juny (dilluns).

Per aquest motiu, d'acord amb l'article 37.2 del Reial decret legislatiu 2/2015, de 23 
d’octubre, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de l’Estatut dels treballadors. l'Estatut 
dels treballadors, s’indica que de les catorze festes laborals, dues tindran caràcter local, i 
d'acord amb el Decret 177/1980, de 3 d’octubre, en el qual s'estableix que les dues 
festes locals seran fixades per Ordre del Departament de Treball, Afers Socials i Famílies, 
a proposta dels municipis respectius. 

Ajuntament ha d’adoptar acord de Ple per tal de determinar les festes locals, tal com 
estableix l'article 46 del Reial decret 2001/1983, de 28 de juliol, i que els dos dies 
proposats no poden escaure's en diumenge ni coincidir amb cap dels dies festius 
relacionats.

Per tot l’exposat al Ple Corporatiu proposo l’adopció dels següents acords:

Primer.- Es fixen com a festes locals, retribuïdes i no recuperables al municipi d’Argentona 
per a l’any 2024 els dies 20 de maig (2a pasqua) i 5 d’agost (Festa Major).

Segon.- Del precedent acord se’n donarà compte als Serveis Territorials a Barcelona del 
Departament de Treball, Afers Socials i Famílies.””
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Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

3.2. Nomenament dels membres del Consell de la Vila

“”El Consell de la Vila és l’òrgan central de la participació ciutadana a Argentona. És 
l’espai de posada en comú i debat entre la ciutadania, associacions i responsables 
polítics sobre els assumptes públics de la vila, ja es tractin temes que afectin a col·lectius 
o sectors específics, com al global de la Vila.

L’article 89 del ROM, en relació a l’article 5 del Reglament de Participació Ciutadana 
d’Argentona, disposa que els òrgans del Consell de la Vila seran el/la President/a, el/la 
Vicepresident/a, el Plenari del Consell i la Comissió Permanent i que el Consell de la Vila 
serà presidit per l’alcalde/essa, o persona en qui delegui.

L’apartat 3.2 del mateix article 89 del ROM, relatiu al Plenari del Consell de la Vila, 
preveu que estarà format pel President/a, el/la Vicepresident/a, que serà un/una 
ciutadà/na que serà nomenat pel Ple corporatiu, a proposta del Plenari del Consell 
d’entre els seus membres i que no podrà tenir la condició de regidor municipal.

L’apartat 3.3 ROM estableix els diferents membres representatius, que han de formar 
part del Consell de Vila, que han d’ésser designats pel Ple de l’Ajuntament.

El Plenari del Consell de la vila serà l’òrgan de màxima representació del Consell de Vila i 
estarà format pel President/a, el/la Vicepresident/a i pels membres següents, designats 
pel Ple de l’Ajuntament:

- 6 representants d’entitats culturals, 6 representants d’entitats esportives, 4 
representants d’entitats cíviques i de 4 representants d’entitats solidàries i d’ajuda 
mútua. Els representants seran proposats per les mateixes entitats.

- 15 persones inscrites al Registre Ciutadà que expressin la seva voluntat de formar
part del Consell de Vila, escollides aleatòriament a través d’un sorteig.

- Un/a representant de cada Consell Municipal Sectorial, que no podrà tenir la condició 
de regidor municipal. Els representants dels Consells seran proposats pel mateix Consell 
Sectorial.
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- Un/a representant de cada Consell Municipal Territorial que no podrà tenir la condició 
de regidor municipal. Els representants dels Consells seran proposats pel mateix Consell 
Territorial.

- Un/a regidor/a de cada grup municipal, amb veu però sense vot, a proposta del 
portaveu del grup

-El/la regidor/a encarregat de l’àmbit de participació ciutadana, amb veu però sense vot.

El Plenari del Consell de Vila haurà de ser renovat cada tres anys, excepte els regidors 
municipals que seran renovats coincidint amb la renovació de l’Ajuntament. En tot cas 
els regidors municipals perdran la condició de membres del Consell quan perdin la 
condició de regidor municipal.

Es proposa al Ple Corporatiu l’adopció dels següents acords:

Primer.- Nomenar com a membres del plenari del Consell de la Vila a proposta de cada 
grup municipal, els següents:

Regidors de cada grup municipal a proposta del portaveu del grup:

Bernat Calvo Català (ARA)
Mariona Pasqual Villahoz (ERC)
Joan Vera Domínguez (UNITAT) 
Fran Fragoso (PP)
Susana López Rico (PSC)
Montserrat Cervantes Codina (JUNTS)
Xevi Collet Diví (TXA)

Regidora encarregada de l’àmbit de Participació Ciutadana:

-  Maria Mercè Juan Loshuertos

Segon.- Actuarà com a secretària del Consell, un funcionari o funcionària municipal que 
es designarà per decret d’alcaldia. 

Tercer.- Les funcions principals del Consell de la Vila són debatre els plans d’actuació 
generals, promoure estudis i fer propostes estratègiques per a la vila i sobre els seus 
grans projectes. A títol orientatiu s’assenyalen específicament les funcions següents:

a) Elaborar propostes, debatre i fer el seguiment del Pla d’Actuació Municipal (PAM) i 
altres projectes de caràcter general.
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b) Proposar la realització d’estudis sobre temes d’interès per a la ciutat i promoure el 
debat sobre els resultats.

c) Proposar processos participatius, consultes populars i debats ciutadans sobre 
aquells assumptes d’interès general i d’àmbit municipal.

Quart.- Sol·licitar al Consell de Vila la proposta de renovació dels membres en els 
termes que correspongui.

Cinquè.- Notificar els presents acords als interessats als efectes oportuns.””

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

3.3. Actualització de la composició de la Comissió d’Ètica prevista en el Codi Ètic 

”En la passada sessió plenària de data 10 de juliol de 2023 es va adoptar acord relatiu a 
la constitució i configuració de la Comissió d’ètica. Segons aquest acord, la composició 
era la següent:

Primer.- CONSTITUIR una Comissió d’Ètica, segons l’article 5.2, formada pels 
següents membres:

1. Sra. M. Mercè Juan Loshuertos, regidora de Transparència, podent ser substituïda 
per Xavier Collet Diví
2. Sra. Elsa Flores Redondo, Defensora del vilatà/na
3. Sr. Víctor Domingo Pou, tècnic de Transparència
4. Un veí o veïna del registre ciutadà d’Argentona, a proposta del Consell de la Vila 
(a determinar)

S’ha detectat que existeix un error en aquest acord, ja que en cap cas el senyor Victor 
Domingo Pou és tècnic de transparència. Actualment, aquest lloc de treball es troba 
vacant. 

D’altra banda, el veí designat a proposta del Consell de Vila és des del 7 de març de 
2022, el senyor Joaquim Mustarós Gel i com a substitut el Sr. Pere Sànchez Muñoz.

D’acord amb això, es proposa a la comissió informativa de serveis generals l’adopció del 
següent acord:
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PRIMER.- MODIFICAR el punt primer de l’acord plenari de 10 de juliol de 2023 de manera 
que la Comissió d’ètica ha de quedar constituïda com segueix:

Primer.- CONSTITUIR una Comissió d’Ètica, segons l’article 5.2 del Codi Ètic, formada 
pels següents membres:

- Sra. M. Mercè Juan Loshuertos, regidora de Transparència, podent ser substituïda 
per Xavier Collet Diví

- Sra. Elsa Flores Redondo, Defensora del vilatà/na
- La persona tècnica referent de transparència (a determinar)
- Joaquim Mustarós Gel, veí del registre ciutadà d’Argentona, a proposta del 

Consell de la Vila i com a substitut el Sr. Pere Sànchez Muñoz. (acord plenari 7 de 
març de 2022).

Actuarà com a secretària de la Comissió un/a funcionàri/a municipal, designada per 
Decret d’alcaldia.

Segon.- Notificar els presents acords als interessats.”

Sra. alcaldessa.- Vull recordar, que ens ho ha recordat la Susana López, que es va 
quedar que es modificaria el reglament, que és una de les coses que tenim pendents a 
portar, tot i que ara hi hagi aquí algun canvi. Una pregunta, per la Sra. secretària. 
Comentaven que, en lloc de posar el nom del tècnic o tècnica de transparència, si es 
podia posar només la referència de que ha de consistir en el tècnic o tècnica de 
transparència, perquè segurament d'aquí uns dies hi haurà modificacions, per no 
tornar-ho a portar. I, per tal de posar el regidor/a de transparència, també s’ha de posar 
el nom o es pot deixar només el nomenament?

Sra. secretària.- Jo crec que mentre quedi clar, en el cartipàs hi ha una regidoria de 
transparència, mentre quedi clar que la regidora de transparència és la regidora en 
concret, no hi ha cap problema.

Sra. alcaldessa.- Val, dèiem per no haver de portar modificació, sobretot perquè el 
tècnic sí que és una de les coses que, d'aquí uns dies, hi haurà algun canvi.

Sra. secretària.- En la proposta que es porta ara no hi ha nom del tècnic.

Sra. alcaldessa.- Posa nom, posa la Sra. Mercè Juan com a regidora, i substitut a qui ella 
pugui delegar, perquè ara sí que posa un nom, de regidor. I en el cas de la defensora del 
vilatà sí que posa nom, també. I en el cas de tècnic de transparència, sí que posa nom, 
també. Nosaltres dèiem de deixar només el nomenament, sense noms.
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Sra. secretària.- Val.

Sra. alcaldessa.- Sí? Si a tothom li sembla bé, aquest càrrec sempre el té algú, de 
regidor/a, de tècnic i de defensor del vilatà.

Sra. secretària.- Per tant, la proposta no cal aprovar-la, perquè això ja ho diu el 
reglament. Entenc que no introduïm res que no estigui previst en el reglament. El 
reglament ja marca aquesta composició.

Sra. alcaldessa.- Sí, l’únic que ara hi posàvem eren els noms, clar. No sé, si li sembla bé 
a tothom, per no tornar-ho a portar quan hi hagi el canvi, ho retirem llavors de l’ordre 
del dia?

Sra. secretària.- D’acord. 

Sra. alcaldessa.- Vale. 

Aquest punt es retira de l’ordre del dia

SERVEIS

3.4. Aprovació expedient licitació contractació serveis de neteja d’edificis i 
instal·lacions municipals d’Argentona

“”I. Identificació de l’expedient

Expedient número 2023/1304, relatiu al contracte administratiu, sotmès a regulació 
harmonitzada, de serveis de neteja d’edificis i instal·lacions municipals 2023-2027. 

II. Relació de Fets

III. Aquest expedient es va instruir arran la provisió de Serveis Públics, de data 14 
d’abril de 2023 per a l’adjudicació d’aquest contracte de serveis.

III. Per l’informe-memòria del servei gestor de neteja dels edificis i instal·lacions 
municipals 2023-2027 de l’Àrea de Serveis Territorials/Espai Públic, de data 13 
de juny de 2023, s’acredita: 

a) La necessitat de contractar aquests serveis: 
Garantir que els equipaments municipals objectes del contracte estiguin en les 
condicions de neteja i salubritat mínimes necessàries.
Complir amb unes condicions d’higiene adequades pels usuaris dels equipaments 
municipals i pels treballadors públics de l’Ajuntament d’Argentona.
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III) La insuficiència de mitjans propis: 
Insuficiència de mitjans personals: En la RPT/ plantilla de personal de l’Ajuntament 
d’Argentona, no consta places de personal municipal per atendre les funcions que 
requereix el servei. La present contractació es tracta de funcions específiques i 
concretes no habituals que només es poden prestar per una empresa de serveis 
per l’especialització de les tasques a realitzar i la impossibilitat de prestar-se per 
personal municipal. El volum del treball que aquest servei requereix no es pot 
escometre pel personal municipal. Les activitats i la freqüència de les prestacions a 
realitzar no poden ser assumides pel personal municipal sense que les funcions 
pròpies d’aquests es vegin disminuïdes.
Insuficiència de mitjans materials: No es disposa dels mitjans materials necessaris 
com ara màquines, productes de neteja, de reposició o elements auxiliars de 
desinfecció necessaris per a la prestació del servei al tractar-se de prestacions 
específiques i concretes de neteja.

c) La idoneïtat i eficiència de la contractació: 
En quan a la idoneïtat i l’eficiència, la contractació resulta idònia i és la forma més 
eficient per assolir els fins expressats. Per això, es considera que no hi ha mitjans 
propis per atendre-la. 
Es considera que no hi han aspectes de contractació pública socialment 
responsable a considerar. 
Mitjançant la contractació d’una empresa dedicada a les tasques de neteges en 
edificis, es garanteix que les dependències municipals i els equipaments públics 
assoleixin els nivells de netedat i salubritat que s’exigeixen als plecs tècnics. 

III. A l’informe-memòria es motiva també les característiques de l’objecte, les 
condicions econòmiques i pressupostàries i s’incorpora/ren el/s plec/s 
regulador/s de les condicions administratives i prescripcions tècniques del 
contracte. 

III. Altres consideracions:
a) Responsable del contracte El responsable del contracte al que correspondrà la 

supervisió de l’execució, d’acord amb allò previst a l’article 62 de la LCSP serà 
Xavier Cacho Jimenez, arquitecte tècnic municipal.

b) Pressupost base de licitació. D’acord amb el previst als articles 99, 100 i 
concordants de la LCSP el pressupost de licitació del contracte és adequat als 
preus de mercat i s’ha establert sobre els costos directes, indirectes i altres 
eventuals que s’estableixen a continuació i que s’han incorporat a les clàusules 
corresponents dels Plecs reguladors. Els costos de personal s’han establert 
conforme el Conveni Col·lectiu Sectorial d’aplicació, en concret el Conveni de 
Neteja d’edificis i locals de Catalunya, 2022-2025, amb identificador 20060113C1, 
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codi 79002415012005, publicat al DOGC el 23/05/2023. Al capítol 10è article 69 
d’aquest conveni es determina la obligatorietat de subrogació del personal.

El pressupost base de licitació sense IVA és de 1.639.623,27 € (import dels 3 anys 
previstos de durada del contracte) El Pressupost Base de licitació amb IVA és de 
2.075.472,49 € (IVA inclòs)

III. Fonaments de dret

1r. D’acord amb el que es disposa als articles 17, 19, 22, 28, 63, 116 i 117, 131 i següents, 
156 a 158, i 308 següents i concordants de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 
contractes del sector públic.

2n. D’acord amb la disposició addicional segona, apartat segon, d’aquesta la Llei 9/2017, 
de 8 de novembre.

S’ACORDA

Primer. Aprovar l’expedient de la contractació, mitjançant tramitació ordinària, 
procediment subjecte a regulació harmonitzada, de serveis de neteja d’edificis i 
instal·lacions municipals d’Argentona, amb un valor estimat de 3.009.239,79 € euros, 
sense IVA.

Segon. Aprovar el Plec de Clàusules Administratives Particulars i el Plec de Prescripcions 
Tècniques que regiran aquesta contractació.

Tercer. Convocar la licitació i publicar l’anunci al Perfil de contractant municipal i al Diari 
Oficial de la unió Europea, perquè durant el termini de 35 dies els interessats presentin 
les seves proposicions a comptar des de la data d’enviament al Diari Oficial de la unió 
Europea (DOUE).

Quart. Autoritzar la despesa (fase A) per import total de 2.075.472,49 €, amb càrrec a les 
aplicacions i pels imports corresponents a cada anualitat detallades en el PPT:

Any 2023: 56.656,29 €
Any 2024: 686.026,40 €
Any 2025: 693.407,44 €
Any 2026: 639.382,36 €

Per l’anualitat 2023, l’import parcial de 1.246,44 € resta condicionat a la modificació de 
crèdit 5/2023 aprovada pel Ple el 26 de juny de 2023 i que actualment està en exposició 
pública.
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La despesa per les anualitats 2024 a 2026 resta sotmesa a la condició suspensiva 
d’existència de crèdit adequat i suficient per al finançament en l’exercici pressupostari al 
qual s’imputa la despesa de les obligacions que se’n derivi.””

Sra. alcaldessa.- Passaré la paraula al Sr. Xavier Collet, perquè pugui explicar aquest 
punt.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Doncs és això, és l’expedient de licitació del servei de neteja 
de tots els edificis, els equipaments municipals. Si heu pogut mirar l’expedient, surten 
totes les dependències que utilitzem per a diferents serveis i actes públics. Aquest és un 
contracte que, quan es faci, serà de tres anys. Acabarem ara el 2023 i després serà el 24 
i el 25 i la part, gairebé fins al final, del 2026. És un contracte que puja 1.639.000 € en els 
tres anys, més IVA. Com deia, són tres anys, es podem fer pròrrogues de dos anys més, 
un més un. I un cop estiguin aprovats aquests plecs, iniciarem la tramitació a través d’un 
procediment obert, degut a l’import elevat que representa. I res més, donar les gràcies a 
tots els serveis, personal que hi ha intervingut, perquè s’ha fet molt a correcuita i en un 
temps rècord, per tenir-ho a punt de cara a que puguem, a que aquest servei no sufreixi 
interrupcions. Si hi ha alguna pregunta?

Sra. alcaldessa.- Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- A veure, nosaltres votarem a favor, però malgrat això, ens 
agradaria fer dues observacions. La primera, es fa una licitació, a nosaltres ens hagués 
agradat que hi hagués alguna clàusula que pogués afavorir a les empreses d’economia 
social. Ja sabem que això és difícil, perquè la llei marca que tot el personal que hi hagi, si 
hi ha un traspàs d’una altra empresa, ha de passar a l’altra empresa, però malgrat això, 
no s’hauria de buscar una fórmula que permetés donar una certa preferència a les 
empreses que estan treballant amb gent d’aquestes característiques. Aquesta és una. 
L’altra qüestió és que a la mesa de contractació no hi ha cap representant dels partits 
polítics que no estan en el govern. Només hi ha un representat polític. Tots els demés 
són representants tècnics, i tampoc ens semblaria malament que, quan es tracta de fer 
la contractació d’una empresa, hi poguessin tenir veu algun representant dels partits 
polítics que estan a l’oposició. Res més, gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Passaré la paraula a la regidora Maria Mercè, perquè pugui contestar 
el primer dubte.

Sra. M. Mercè Juan.- Sobre això, ja estem treballant. Llavors, sí que és cert que això que 
s’ha parlat del 75-25, amb els CETs, i també és cert que no tot CET pot fer determinades 
tasques, d’acord? Això ja ho sabem, però í que hem contemplat tot de clàusules socials. I 
estem treballant en això. A part de que els CETs que puguin assumir certes tasques, i 
que estiguin a licitació, sí contemplar-ho. Però no es pot fer en genèric, com bé sabeu. 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

2e
ed

80
6b

48
b

b
46

fb
8e

18
e6

a2
05

7c
56

98
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

19/10/2023 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

19/10/2023 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat

531

Sra. alcaldessa.- La segona qüestió, lo de la mesa de contractació, sí que és merament 
tècnica, que nosaltres només anem sense veu, però no sé si s’hi pot incorporar algun 
membre més.

Sra. secretària.- La presidència sí que és un càrrec polític, ara per ara, sí que té veu i té 
vot, el que passa és que intentem que no sigui l’alcaldessa, per conflicte d’interessos, 
quan esdevé l’òrgan de contractació, que no formi part també de la mesa. I no hi hauria 
cap inconvenient en que hi hagués també participació dels regidors de l’oposició, 
malgrat que les meses són públiques, que les poden seguir, les fem a través de 
retransmissió pública, les fem a través d’internet. En cas que tinguin interès, ja siguin 
membres o no, se’ls pot enviar la invitació perquè puguin seguir el procediment 
d’obertura i de totes les meses que es fan de contractació. 

Sra. alcaldessa.- Això no ho sabia, no he anat encara a cap. Merci. Sra. López.

Sra. Susana López.- Jo volia fer només dues preguntes. Amb aquesta aprovació, ha dit 
el Sr. Collet que segurament arribarem a temps per no haver d’entrar en pròrrogues o 
amb facturació fora de contracte, és així?

Sra. alcaldessa.- Sí.

Sra. Susana López.- I després, està bé que es faci així, però de la mateixa manera que el 
company d’Unitat ha dit de participar a les meses de contractació, jo sí que sabia que 
són públiques i es pot assistir, lo que passa és que normalment es fan en hores que els 
que treballem no és compatible, però sí que es pot assistir, també penso que, aquesta 
vegada perquè s’ha hagut de fer així, ràpidament, segurament, però que a l’hora de 
redactar, que sobretot a mi m’interessa molt pel tema de clàusules socials, de clàusules 
laborals, que s’han d’introduir algunes per llei, altres són més a voluntat del govern, que 
es pugui fer una mica amb participació de l’oposició, en aquest cas. És només un prec 
que voldria fer al govern per a futurs contractes i evidentment nosaltres votarem a favor 
d’aquesta proposta. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Sobre el que deia la Sra. López d’arribar a temps i de que no hi hagi 
interrupcions en el servei, justament no n’hi hauran perquè s’ha estat tramitant un 
contracte pont menor entre que s’acaba el concurs i no començarà aquest nou, per tant, 
com que ho hem fet amb prou temps, l’inici d’aquesta licitació, podrem, si no arribéssim 
a temps, el que està previst és que aquest contracte nou s’engegui al desembre d’aquest 
any. Si no arribéssim a temps, podríem prorrogar el contracte aquest pont que tenim 
ara. Gràcies.
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Sra. alcaldessa.- Per donar resposta en el prec, jo m’ho apunto. En aquest cas, n’hi ha 
molts ara que s’han de licitar i s’han de fer i es pot aportar els plecs de clàusules perquè 
hi pugueu també donar una ullada abans de que es portin a tràmit més legalista, diríem. 
Abans de l’informe. El Sr. Boba, que també demanava la paraula.

Sr. Joan Boba.- Si, em sembla que aquest és un dels punts aquells que no estaven a 
informatives i s’hauria de...

Sra. alcaldessa.- Sí, abans de la votació. Sí. Doncs fem primer l’aprovació d’incloure 
aquest punt dins l’ordre del dia. 
Es procedeix a la votació.

Ratificada per unanimitat la inclusió del punt en l’ordre del dia, es sotmet a votació 
l’anterior proposta esmenada, que s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

RECURSOS ECONÒMICS

3.5. Expedient de modificació de crèdits núm. 6/2023 del pressupost municipal de 
l’exercici 2023

“”Vista la memòria/proposta de modificació de crèdits presentada per part d’Alcaldia 
relativa a l’habilitació de suplements de crèdit i de crèdits extraordinaris.

Vist l’informe favorable de la interventora municipal, l’informe emès amb efectes 
informatius sobre el càlcul de l’estabilitat pressupostària i la sostenibilitat financera, i 
l’informe de control permanent no planificable emès en data 14 de juliol de 2023 amb el 
resultat de conformitat. 

I d’acord amb allò previst als articles 177 i següents del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, i als articles del 6 al 9 de 
les Bases d’execució del vigent pressupost municipal, al Ple Corporatiu proposo l’adopció 
del següent acord:

Primer.- Aprovar inicialment i, en el supòsit de que en el tràmit d’informació pública no 
es presentin reclamacions, definitivament, l’expedient de modificació de crèdits núm. 
6/2023 del pressupost de l’Ajuntament d'Argentona, exercici 2023, per un import total 
d’1.874.025,60€ i sota la modalitat de crèdits extraordinaris i de suplements de crèdit, 
segons el detall següent:
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PRESSUPOST DE DESPESES 
CRÈDITS EXTRAORDINARIS
Partida Concepte Import
Alcaldia
Recursos Humans
110-920-12000 Retribucions bàsiques funcionaris grup A1 7.104,05
Prevenció riscos laborals
112-920-62500 Mobiliari 2.000,00
Mobilitat
131-4412-22300 Transports 1.000,00

Àrea de Serveis Generals
Biblioteca
308-3321-62500 Inversió mobiliari biblioteca 10.000,00
Cultura
310-334-24000 Edició i distribució de publicacions 3.250,00
310-330-62300 inversió maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 3.000,00
Sanitat
341-311-22602 Publicitat i propaganda - Campanya difusió ord. Animals 2.000,00
Comerç
365-430-226091 Activitats - Argentast 42.000,00
365-430-227991 Altres treballs - Inspecció fira atraccions 1.000,00
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Àrea de Serveis Territorials
UTG Serveis Territorials
400-150-22300 Transports 3.490,85
400-150-62200 Inversió nova edificis i altres construc. - Adquisició immoble 294.000,00
Urbanisme i Obres
411-342-63201 Enderroc de la piscina de Can Raimí 30.000,00
Medi Ambient
440-1622-22602 Publicitat i propaganda - Campanyes de reciclatge 2.000,00
440-170-25000 Treballs realitzats per aapp i altres entitats públiques 200,00

440-1720-22799 Treballs realitzats per empreses i professionals 3.500,00
Total crèdits extraordinaris 404.544,90

PRESSUPOST DE DESPESES 
SUPLEMENT DE CRÈDITS
Partida Concepte Import
Alcaldia
100-338-22609 Activitats Alcaldia 242,00
100-912-10000 Retribucions bàsiques membres òrgans de govern 25.000,00
100-912-48900 Assignació grups polítics Ajuntament 1.500,00
100-912-22601 Atencions protocolàries i representatives 7.700,00
Comunicació
101-920-22299 Altres despeses en comunicacions 2.945,74
101-920-22602 Publicitat i propaganda 12.849,07
Recursos Humans
110-920-12003 Retribucions bàsiques funcionaris grup C1 7.655,16
110-920-12100 Complement de destí personal funcionari 9.011,94
110-920-12101 Complement específic personal funcionari 13.194,32
110-920-16000 Seguretat social 11.348,40
110-920-22104 Vestuari 4.000,00
110-920-22607 Oposicions i proves selectives 10.000,00
110-920-22706 Estudis i treballs tècnics 18.470,00
110-920-25000 Treballs realitzats per aapp i altres entitats públiques 1.500,00
Administració de personal
111-920-16200 Formació i perfeccionament del personal 10.000,00
111-920-23120 Locomoció del personal no directiu 1.000,00
Cohesió
121-2311-22706 Estudis i treballs tècnics 847,00
121-2311-22799 Altres treballs realitzats per empreses i professionals 1.685,00
Policia Local
130-130-16200 Formació i perfeccionament del personal 1.500,00
130-130-21301 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge - Policia 8.000,00
130-130-22103 Combustible i carburants 13.000,00
130-130-22199 Altres subministraments 3.500,00
130-130-22704 Custòdia, dipòsit i emmagatzematge 6.700,00
protecció civil
132-135-22103 Combustible i carburants 42,93
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Àrea de Serveis Generals
UTG Serveis Generals
200-920-16000 Seguretat social 5.992,73
200-920-20200 Arrendament d'edificis i altres construccions 1.135,02
200-920-22603 Publicació en diaris oficials 3.500,00
200-920-22604 Jurídics 26.426,61
200-920-22706 Estudis i treballs tècnics 60.000,00
Ajuntament
201-920-21300 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge - Policia 2.600,00
Informàtica
220-920-21600 Equips per a processos d'informació - manteniment informàtica 30.000,00
220-920-22200 Serveis de telecomunicacions 5.000,00
220-920-22799 Altres treballs realitzats per empreses i professionals 4.000,00
220-920-62600 Inversió equipaments informàtics 7.000,00
220-920-64100 Inversió aplicacions informàtiques 7.000,00
Àrea de Serveis Personals
UTG Serveis Personals
300-920-21200 Reparació, conservació i manteniment edificis i altres construc. 4.000,00
300-920-21300 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 4.700,00
PFI
301-326-20300 Lloguer de maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 4.164,10
Centre Obert Cros
304-2310-21300 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 1.500,00
Edifici Velcro
305-2313-22100 Energia elèctrica 2.912,74
La Sala
306-333-21300 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 3.600,00
306-333-22199 Altres subministraments 2.000,00
Casa Gòtica
307-3322-21300 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 2.200,00
Biblioteca municipal
308-3321-22199 Altres subministraments 500,00
308-3321-62900 Fons bibliogràfic biblioteca municipal 4.000,00
Cultura
310-334-22602 Publicitat i propaganda 2.000,00
310-334-22609 Activitats culturals - TMD 17.000,00
310-334-22799 Altres treballs realitzats per empreses i professionals 800,00
Actes Culturals
313-338-22199 Altres subministraments 2.130,98
313-338-22602 Publicitat i propaganda 302,50
313-338-22609 Activitats culturals i festives 26.000,00
313-338-22799 Altres treballs realitzats per empreses i professionals 7.000,00
313-3345-22609 Activitats culturals - Festival Sense Portes 9.230,97

313-3345-22799
Altres treballs realitzats per empreses i prof. - Festival Sense 
Portes 484,00
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UTG Educació
320-320-22609 Activitats educatives 1.000,00
320-320-22799 Altres treballs realitzats per empreses i professionals 1.900,00
Escola Sant Miquel Cros
323-323-22100 Energia elèctrica 3.000,00
Escola Les fonts
324-323-22100 Energia elèctrica 4.000,00
UTG Esports
330-340-22103 Combustible i carburants 162,00
330-342-22199 Altres subministraments 1.864,55
Piscina municipal
338-342-25000 Gestió de la piscina municipal 73.422,34
Serveis Socials
340-231-25000 Treballs realitzats per aapp i altres entitats públiques 9.000,00
340-231-48003 Prestacions tractaments víctimes violència de gènere 3.000,00
Sanitat
341-311-22199 Altres subministraments 1.000,00
341-311-22716 Serveis de control de plagues 3.500,00
341-311-22799 Treballs realitzars per empreses i professionals 3.000,00

341-311-62300
Inversió maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge - 
Desfibriladors 2.000,00

Igualtat
344-231-22602 Publicitat i propaganda 1.500,00
344-231-22609 Activitats Igualtat 5.000,00
Gent Gran
348-231-22609 Activitats per a la gent gran 31.500,00
UTG desenvolupament local
360-241-16000 Seguretat social 2.906,52
Àrea de Serveis Territorials
UTG Serveis Territorials
400-150-12100 Complement de destí personal funcionari 567,00
400-150-12101 Complement específic personal funcionari 1.714,55
400-150-16000 Seguretat social 730,10
400-150-22001 Premsa, revistes i altres publicacions 1.500,00
400-150-22199 Altres subministraments 7.500,00
400-150-22706 Estudis i treballs tècnics 21.512,50
400-920-22706 Estudis i treballs tècnics 20.000,00
400-150-25000 Treballs realitzats per aapp i altres entitats públiques 5.000,00
Urbanisme i Obres
411-150-12100 Complement de destí personal funcionari 1.134,00
411-150-12101 Complement específic personal funcionari 2.846,60
411-150-13002 Retribucions complementàries personal laboral 9.082,86
411-150-16000 Seguretat social 4.180,32
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Espai Públic
430-165-21000 Servei de manteniment enllumenat públic 35.000,00
430-165-22100 Energia elèctrica 29.452,80
430-150-22103 Combustible i carburants 3.500,00
430-150-22199 Altres subministraments 319,14
430-1532-21000 Servei de manteniment vies públiques 60.000,00
430-171-21000 Servei de manteniment de parcs públics 37.966,15
430-920-21300 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 1.192,16
Cementiri municipal
432-164-21300 Maquinària, instal.lacions tècniques i utillatge 1.200,00
Medi Ambient
440-1622-22799 Altres treballs realitzats per empreses i professionals 500,00
440-1623-22713 Eliminació i tractament de residus 55.000,00
Deixalleria municipal
441-1622-22721 Gestió de la deixalleria municipal 26.298,87
Àrea de Serveis Econòmics
UTG Serveis Econòmics
500-931-22001 Premsa, revistes i altres publicacions 1.300,00
500-931-22706 Estudis i treballs tècnics - Auditories 10.000,00
Deute públic
510-011-31000 Interessos de préstecs i altres operacions financeres 70.000,00
510-011-91100 Amortizació préstecs mig i llarg termini sector públic 35.000,00
510-011-91300 Amortizació préstecs mig i llarg termini fora sector públic 453.921,44

Museu del Càntir
UTG Museu

600-333-21300
Reparació, conservació i mant. maquinària, instal. tècniques i 
utillatge 161,44

Escola ceràmica Museu
602-326-22610 Servei cursos regulars escola de ceràmica 5.031,00
602-326-22613 Servei cursos trimestrals en horari escolar 1.053,00
Botiga Museu
604-333-22300 Transports 190,15
Total suplements de crèdit 1.469.480,70

TOTAL MODIFICACIÓ 1.874.025,60

Segon.- Aprovar inicialment i, en el supòsit de que en el tràmit d’informació pública no 
es presentin reclamacions, definitivament, el canvi de finançament dels següents 
projectes d’inversió que consten en l’Annex d’Inversions del pressupost de l’exercici 
2023, per un import total de 966.181,60€ i segons el detall següent:
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Agent finançador 
anterior

Nou agent 
finançador

Altres agents 
finançadors

Org Pro Eco Crèdit
Recursos propis 

(RTDG)
Subvencions

110 920 62500 MOBILIARI Mobiliari oficines municipals 2.000,00 2.000,00 2.000,00
121 2311 62200 EDIFICIS I ALTRES CONSTRUCCIONS Compra 2 locals del Cros 175.000,00 175.000,00 175.000,00

121 2311 62500 MOBILIARI
Mobiliari oficina del Cros i Ginesteres i cortines consultori 
mèdic 4.100,00 4.100,00 4.100,00

130 130 64800 QUOTES NETES OPERACIONS ARRENDAMENT FINANCER-POLICIA Rènting vehicles policials 34.300,00 34.300,00 34.300,00

130 132 62300 SUBM I INSTAL. CÀMERES VIDEOVIGILANCIA/LECTORS MATRÍCULES Càmeres lector de matrícules 162.000,00 162.000,00 162.000,00
131 133 62300 MAQUINÀRIA, INSTAL·LACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Inversió maquinària Zona Vermella 12.000,00 12.000,00 12.000,00
150 924 62300 MAQUINÀRIA, INSTAL·LACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Material ràdio 4.000,00 4.000,00 4.000,00
150 924 63200 EDIFICIS I ALTRES CONSTRUCCIONS Tancament ràdio 5.000,00 5.000,00 5.000,00
220 920 62600 EQUIPS PER APROCESSOS D'INFORMACIÓ Compra d'equips informàtics 10.000,00 10.000,00 10.000,00
220 920 64100 APLICACIONS INFORMÀTIQUES Llicències informàtiques 10.000,00 10.000,00 10.000,00
306 333 62300 MAQUINÀRIA, INSTAL.LACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE inversions La Sala 30.000,00 30.000,00 30.000,00
308 3321 62900 FONS BIBLIOGRÀFIC BIBLIOTECA MUNICIPAL Fons bibliogràfic 5.000,00 5.000,00 5.000,00
321 323 62300 MAQUINÀRIA, INSTAL·LACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Forn escola Bernat de Riudemeia 7.000,00 7.000,00 7.000,00
330 342 62300 MAQUINÀRIA, INSTALACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Digitalització i condicionament d'equipaments esportius 5.000,00 2.236,74 2.236,74 2.763,26
334 342 62300 MAQUINÀRIA, INSTALACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Xarxa protecció cantonada i equip de so camp de futbol 6.000,00 6.000,00 6.000,00
341 311 62300 MAQUINÀRIA, INSTALACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Desfibriladors 17.400,00 17.400,00 17.400,00
348 231 62300 MAQUINÀRIA, INSTALACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Forn i placa inducció classes de cuina Casal Gent Gran 800,00 800,00 800,00

430 150 64800 QUOTES NETES OPERACIONS ARRENDAMENT FINANCER - BRIGADA Rèntig vehicles Brigada 8.400,00 8.400,00 8.400,00
430 161 61900 INV. REPOSICIÓ INFRAESTRUCT I BÉNS ÚS GRAL Millora xarxa d'aigua 200.000,00 200.000,00 200.000,00
430 163 64800 QUOTES NETES OP ARRENDAMENT FINANCER Inversions contracte neteja 96.405,16 96.405,16 96.405,16
430 171 61900 INV. INFRAESTRUCT. I BÉNS ÚS GRAL - Contracte jardineria 79.200,00 79.200,00 79.200,00
430 171 62500 MOBILIARI URBÀ 18.000,00 18.000,00 18.000,00
430 920 633001 MAQUINÀRIA, INSTAL·LACIONS TÈCNIQUES I UTILLATGE Inversions contracte manteniment d'instal.lacions 40.000,00 40.000,00 40.000,00
440 1621 64800 QUOTES NETES OP ARRENDAMENT FINANCER Inversions Inversions contracte recollida residus 29.039,70 29.039,70 29.039,70
600 333 62500 MOBILIARI MUSEU 2.500,00 2.500,00 2.500,00
600 333 62900 NOUS EXEMPLARS CÀNTIRS i ALTRE IMMOBILITZAT MAT MUSEU 300,00 300,00 300,00
600 333 68900 ALTRES INVERSIONS BÉNS PATRIMONIALS- Càntirs i altres béns 5.000,00 5.000,00 5.000,00
602 324 62500 MOBILIARI TALLER DE CERÀMICA 500,00 500,00 500,00

TOTAL INVERSIONS 968.944,86 966.181,60 966.181,60 2.763,26

ANNEX INVERSIONS  2023
Aplicació 

pressupostària
Denominació Consignació
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Tercer.- El finançament de la modificació, per un import total d’1.874.025,60€, anirà a 
càrrec de les següents partides:

Partida Concepte Import
Àrea de Serveis Econòmics
UTG Serveis Econòmics
500 87000 RT per a despeses generals - crèdits extraordinaris 404.544,80
500 87000 RT per a despeses generals - suplements de crèdit 1.469.480,70
500 87000 RT per a despeses generals - Canvi agent finançament inversions 966.181,60
Deute públic
510 91300 Préstecs rebuts llarg termini ens fora sector públic -966.181,60

 Total finançament 1.874.025,50

PRESSUPOST D'INGRESSOS

Quart.- Una vegada efectuada la modificació de crèdit i el canvi de finançament 
corresponents, el resum per capítols del pressupost és el següent:

CAPÍTOL 1 7.106.807,00 CAPÍTOL 1 7.176.096,37
CAPÍTOL 2 400.000,00 CAPÍTOL 2 7.811.607,13
CAPÍTOL 3 6.381.544,87 CAPÍTOL 3 129.000,00
CAPÍTOL 4 5.088.449,86 CAPÍTOL 4 631.183,54
CAPÍTOL 5 20.000,00 CAPÍTOL 5 32.962,36
Total ingressos corrents 18.996.801,73 Total despeses corrents 15.780.849,40

CAPÍTOL 6 0,00 CAPÍTOL 6 11.177.761,18
CAPÍTOL 7 708.651,41 CAPÍTOL 7 20.000,00
Total ingressos de capital 708.651,41 Total despeses de capital 11.197.761,18
Total ingressos no financers 19.705.453,14 Total despeses no financeres 26.978.610,58

CAPÍTOL 8 6.058.894,64 CAPÍTOL 8 0,00
CAPÍTOL 9 2.263.184,24 CAPÍTOL 9 1.048.921,44
Total ingressos financers 8.322.078,88 Total despeses financeres 1.048.921,44
TOTAL 28.027.532,02 28.027.532,02

INGRESSOS CORRENTS DESPESES CORRENTS 

INGRESSOS DE CAPITAL DESPESES DE CAPITAL

INGRESSOS FINANCERS DESPESES FINANCERES

Cinquè.- L’expedient de modificació de crèdit núm. 6/2023 aprovat en els punts anteriors 
s’haurà de sotmetre al tràmit d’informació pública durant el termini de quinze dies hàbils, 
mitjançant edicte publicat en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i en el Tauler 
electrònic d’anuncis municipal, i, en considerar-se aprovat definitivament, es publicarà la 
modificació d’esment en el Butlletí Oficial de la Província i en el tauler electrònic d’anuncis 
de la Corporació, als efectes de la seva entrada en vigor.”” 

Sra. alcaldessa.- Passaré la paraula a la regidora Maria Mercè.

Sra. M. Mercè Juan.- Aviam, la proposta que hem realitzat és contemplar una partida per 
a crèdits extraordinaris de 404544,84 €. Una altra partida de suplements de crèdit 
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d’1.469.480,70 € i un canvi d’agent de finançament d’inversions per valor de 966.181,60 €. 
A l’expedient està tot el detall de tot el que hem contemplat. No sé, si teniu algun dubte 
sobre això, voleu parlar... Sí que també voldria dir, així a peu de nota, que hem recollit 
una petició que ens heu fet des d’Unitat, que si voleu després la comentem. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Bé, en referència a tota la modificació, jo tenia dues preguntes molt 
concretes. La primera és sobre la part aquesta d’interessos, a mi em sobtava, que 
segurament té una explicació econòmica, però clar, a mi em sobtava que els crèdits 
pugessin els interessos, perquè normalment els crèdits es fan en un termini determinat i 
amb un interès que no és variable, normalment. Per això és un interès molt més alt que 
per exemple seria una hipoteca, que va en funció normalment de l’euríbor. Per això era la 
meva pregunta, la meva curiositat, més que res, perquè no trauré res de profit, però com 
a mínim sabrem per què aquest tipus de crèdit varia els seus interessos i perquè hi ha 
una diferència, si no recordo malament, de 70.000 € que hem d’implementar ara amb 
aquesta nova modificació. I després jo volia també fer la pregunta, dintre de tot el que es 
contempla, hi ha la part, ara no recordo quina quantitat, 30.000 € em sembla que són, 
per l'enderroc de la piscina de Can Raïmí. Quan vam fer la pregunta a les comissions 
informatives se’ns va explicar que era una cosa que s’havia de fer perquè legalment era 
preceptiu i que s’havia de fer perquè agafava part d’unes parcel·les que s’havien de 
vendre. A mi m’agradaria, no només per a nosaltres, sinó per molta gent que s'han posat 
en contacte amb nosaltres, preocupats, i que no entenen per què s’ha de fer aquest 
enderroc, perquè pensen que serà una operació semblant a la piscina quan es va tapar la 
piscina de les Ginesteres, que mai més s’ha tornat a recuperar aquella zona esportiva, i 
voldria que el govern ens expliqués d’una manera, si pot ser també amb arguments 
tècnics, per què s’ha de fer aquesta operació i alhora, també, demanem, tal com vam 
parlar a les comissions informatives, que hi hagi el compromís del govern de que aquella 
zona serà una zona pels veïns, per esbarjo dels veïns, i que serà també una zona per 
gaudir de l’esport, no només pels veïns de la vall de Clarà, sinó de tots els argentonins. Jo 
no sé si amb una piscina, que seria la nostra proposta, o amb una altra proposta, perquè 
evidentment, el tema de les piscines, amb la falta d’aigua que hi ha ara, s’estan posant 
una mica en qüestió, però sí que, com a mínim, voldria treure el compromís del govern 
de que aquella zona quedarà pel gaudi dels veïns en esbarjo i en esport. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Passaré la paraula primer a la regidora Maria Mercè, perquè contesti lo 
dels interessos, que sí, que ens ho van fer també des d’Unitat, aquesta consulta. I després 
al regidor Xavier Collet perquè contesti lo de l’enderroc.

Sra. M. Mercè Juan.- Aviam, el concepte dels préstecs, en tenim uns quants. El darrer és 
de l’any 2019 i en paraules textuals del tresorer, a la previsió del pressupost, els 
interessos estaven a l’1,25 i ara estan al 4%. Això implica una despesa enorme, més triple 
del 2022. Per això s’han hagut de consignar. Si voleu el detall de tots els préstecs que 
tenim i l’import, també us els puc fer arribar. És una qüestió d’interessos.
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Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Jo tinc claríssim que si es consignen 70.000 € per interessos és 
perquè han pujat, la meva curiositat és per què un crèdit que normalment no pugen els 
interessos, per què en aquest cas han pujat. I això segurament hauríem d’anar més a 
veure el contracte i quin tipus de negociació es va fer en aquell moment en aquest crèdit, 
perquè torno a dir, normalment els crèdits tenen un interès, un termini més curt, un 
interès més alt, i no pugen. 

Sra. alcaldessa.- Estan fets del 2019.

Sra. Susana López.- Sí, però segurament quan es va negociar, no es va negociar de 
manera correcta, es va negociar lo que se dice en castellano, vulgarmente pan para hoy y 
hambre para mañana, per lo que veig.

Sra. alcaldessa.- Per això també una part del romanent l’hem posat per amortitzar 
deute, per no tenir més increment en aquestes partides. Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies, Sra. alcaldessa. A veure, el tema de la piscina. S’enderroca per 
dos motius. Un és que en el projecte de reparcel·lació, aquella piscina cau entremig del 
que és espai equipament i una parcel·la que correspon la propietat a la junta de 
compensació. Per tant, en el moment que enderroquem aquesta piscina, es podrà 
separar aquesta piscina i serà una parcel·la que es podrà vendre. Per tant, necessitem 
delimitar aquesta parcel·la, separar-la i treure la piscina. Però és que a més a més, també 
hi ha una qüestió sanitària i tècnica. Aquella piscina és inservible. Si en el futur es volgués 
fer, evidentment tampoc podria estar allà, perquè està a cavall d’una parcel·la que en un 
futur serà privada, per tant, no podria estar allà. I a més a més, també dona molts 
problemes de salubritat, de mosquits, sobretot a l’estiu. Els problemes que dona són 
molt grans i l’hem d’enderrocar sí o sí. L’hem de treure per a poder separar aquesta 
parcel·la. Un cop fet això, evidentment la zona que queda està al costat, vaja, tot és la 
mateixa zona, és equipament i està qualificat com equipament esportiu i el futur 
d’aquella zona és per gaudi no només dels veïns de can Raïmí, els veïns de can Cabot, de 
les Ginesteres i del poble i del nucli d’Argentona i del Cros. Serà una zona esportiva que la 
podrem aprofitar tots i aquesta és la voluntat nostra. Em sembla que ja estava contestat. 
Aprofito per a comentar que en aquesta modificació de crèdit es toquen dues partides, 
una és per a fer el trasllat de les pedres de can Doro que estan al rocar d’en Serra, són les 
pedres que van quedar de l’enderroc que es va fer de la casa de can Doro, l’any 98 o 99, 
em sembla... 93, ja? D’acord. Aquestes pedres s’han recuperat i ara el que s’ha de fer és el 
trasllat i fem una modificació de la partida per a poder-ho fer. I també hi ha una partida 
en la que destinem l’estimació o la valoració de la casa que hi ha al costat del museu del 
Càntir, de la plaça de l'església, per a adquirir aquell edifici, que és un equipament. Ja vaig 
dir-ho a la comissió informativa, ho posem per a tenir la partida a punt si durant aquests 
mesos que queden aconseguim fer tota la tramitació. De moment els primers passos ens 
costen molt, que és posar-nos en contacte amb els propietaris, perquè no hi ha manera. 
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Ho hem intentat de moltes maneres i encara no hem trobat com fer-ho. Però ho posem 
per si de cas tinguéssim temps, tenir la partida a punt. I, per tant, poder-ho executar. Ho 
comento pel fet de que són dos punts, Sr. Bernat Calvo, que estaven en l’acord que vam 
signar abans de la constitució de l’Ajuntament i que ens fa molt de goig començar a 
complir. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Abans de donar la paraula al Sr. Fran Fragoso, també recollir, ja que 
s’ha dit, l’antic govern va deixar també una mica avançat el tema de la compra de dos 
locals del veïnat del Cros i que també estan inclosos en aquesta modificació. Hi havia part 
d’inversió, que s’havia de fer amb crèdit. Com que el crèdit no està fet, lo que hem fet és 
passar aquests 960.000 € amb romanent per a poder adquirir no només això sinó fer 
altres coses d’inversió que són necessàries en aquests mesos que vindran. Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Yo tenía algunas preguntas, también. 
Empezamos por la de la piscina, que también la tenía para preguntar. Ya nos ha quedado 
claro lo que le ha contestado a mi compañera Susana López. También le quería decir que 
a partir de ahí, en la zona deportiva, en el campo de futbol, hay un muro que está a 
punto, bueno, a punto no, está ya caído y se está aguantando por un árbol. Ya que están 
por ahí, aprovechen y hagan esa actuación, que es bastante urgente. ¿Mi pregunta es, se 
ha informado a todos los vecinos que se va a hacer el enderroque de la piscina? Y la 
siguiente pregunta me la ha pasado algún vecino y yo también me hago la pregunta: 
¿cómo es posible que no le den permiso para construir ahí y puedan enderrocar una 
piscina? ¿Le digo esta y después vamos con la siguiente?

Sra. alcaldessa.- Com vulgui. Sí? Doncs ara li contesta el Sr. Collet. 

Sr. Xavier Collet.- Sobre el mur que hi ha en el camp de futbol, ens ho apuntem, perquè 
és una demanda que feia temps que hi havia i ens ho apuntem per a poder-ho mirar, 
quan es pot arreglar. Sobre la possibilitat d’enderrocar la piscina, bé, això és una qüestió 
jurídica, jo ara no sé dir-li exactament, però això és una obra que farem des de 
l'Ajuntament perquè els espais lliures estan cedits. Per tant, jo crec que ens pertoca fer-
ho. De totes maneres, ho preguntaré, per tenir la seguretat legal i el recorregut per a 
saber que el fem correctament. Gràcies.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias. Después, tengo dos preguntas más. Es más que todo 
para que me informen. Hay una partida que pone activitat cultural TMD 17.000 €. 
Activitat cultural i festiva 26.000 €. Si nos podrían explicar un poco a que van 
relacionadas.

Sra. alcaldessa.- Sí, el regidor Quim Capdevila.

Sr. Quim Capdevila.- Sí, mira, l’antic govern no va deixar cap pressupost per la 
temporada de teatre. O sigui, zero. Tampoc va deixar pressupost pels missatgers, els reis 
i el sense portes. El sense portes van deixar molt poc pressupost i lo que hem fet és 
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ampliar-ho. Són aquestes dues partides i es diuen activitats culturals perquè hi ha moltes 
coses dins d'això. 

Sr. Francisco Fragoso.- Vale, vale, es que me llamaba la atención. Es que más abajo pone 
actividades culturales Sense Portes, pero aquí no ponía nada. Y la otra, la retribució 
bàsica als membres dels òrgans de govern, 25.000 €. Tampoco…

Sra. alcaldessa.- En aquest cas, és la modificació de manca de diner, perquè fins a 
desembre es puguin pagar totes les retribucions que es van aprovar en aquí. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- Comparant l’anterior pressupost amb les modificacions que ha fet 
ara, hi ha dues o tres partides que en principi són espectaculars els canvis que s’han 
produït. El detall d'això que diré ara està perfectament explicat a l’expedient. En vam 
parlar a la comissió informativa, ens van donar resposta. Però el que diré jo ara és que la 
immensa majoria de la gent no té accés al detall aquest. Llavorens, una explicació d'això, 
a nivell ciutadà, em semblaria una cosa bona de fer. Quines són aquestes partides? Per 
exemple, el capítol 8 d’ingressos, que són actius financers, doncs estava a 0 i ara està a 
6M i escaig. Per tant, ens han caigut del cel 6M. Això és lo que diu la comparació aquesta. 
I l’altra és, l’equivalent a les despeses, en el capítol 6, que són inversions reals, anem a 
invertir, estava en 7M, i ara serà d’11M. Per lo tant, també una explicació, a l’expedient, el 
detall de tot això hi és, un per un, però són 400.000 aquí, 800.000 allà, i no és 
l’espectacular que és veure els números així en global. Per tant, em sembla que seria bo 
una explicació a nivell de poble, no sé com s’hauria de fer, però seria bo, això. Bé, 
llavorens, a part d'això, jo els hi diré que en el pressupost, nosaltres no el votarem a 
favor, tampoc el votarem en contra, ens abstindrem. Per què? Perquè pensem que un 
govern municipal té dret a fer el seu pressupost. Té tot el dret. Però és clar, aquest no és 
el pressupost que hauríem, per exemple, fet nosaltres. Segurament hauríem fet canvis. 
Per tant, no ens volem oposar a que l'Ajuntament pugui fer la seva tasca que s’ha 
programat, i tiri endavant els seus programes, però no tenim per què compartir la 
totalitat d’aquests programes. Nosaltres, per exemple, jo havia tingut una experiència, 
per exemple, quan s’elabora un pressupost, les vegades que jo ho havia fet, el primer 
procediment era tots els regidors feien la carta als reis, demanaven jo necessitaria pel 
meu departament això, això i això. Després, això, el responsable de mirar tot lo que 
havien demanat i veure si això ho podien entrar o no al pressupost corresponia al 
responsable de l’àrea econòmica, i que ho feia junt amb l’interventor o interventora. I fins 
aquí correcte. Però nosaltres alguna vegada havíem fet l’experiència de també demanar 
la carta als reis als grups de l’oposició. És a dir, que els grups de l’oposició diguessin què 
creien ells que s’hauria d’incloure en el pressupost. I, repeteixo, això no lliga res, perquè 
després és responsable el regidor de l’àrea econòmica qui, junt amb l’interventor o 
interventora, farà la decisió. Per això nosaltres pensem que seria bo que hi hagués més 
participació de tot l'Ajuntament, de tots els regidors, no només dels regidors del govern. 
Repeteixo, l'Ajuntament, el govern de l'Ajuntament té dret a fer el seu pressupost, per 
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tant, no podem votar en contra, de cap de les maneres, però també pensem que seria bo 
que hi hagués hagut més participació i per això ens abstindrem. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Abans de passar la paraula a la regidora Maria Mercè i en 
Xavier Collet, aquest pressupost no l’hem fet nosaltres. Aquesta modificació que portem, 
que és amb diner, el sobrant diríem, perquè tothom ho entengui, que és el que 
incorporem, molta part ha vingut de serveis econòmics, que és més de 1,5M, de crèdit ja 
dotat, perquè no hi havia crèdit suficient en les partides que estem obligats en aquest cas 
a donar com a serveis o a pagaments de coses que hi ha compromeses. La resta de 
passar 900.000 € de crèdit que no es farà, perquè no es pot fer ja, amb romanent, s’ha de 
fer per poder acabar de fer els compromisos que hi havia fins a final d’any. No és un 
pressupost que haguem fet nosaltres, aquest. Ja ha vingut fet. L’únic que hem fet és 
poder-li donar sortida al pressupost que es va aprovar en aquesta sala, amb el millor 
compliment possible fins a desembre. Evidentment, ens comprometem que al setembre, 
quan tornem de vacances, perquè a l’agost l’haurem estat treballant, haver pogut 
compartir amb vosaltres tot aquell pressupost 2024 que sí que en aquest cas haurà de 
ser partícip de tots. Passo la paraula a la regidora Maria Mercè.

Sra. M. Mercè Juan.- Reprenent el tema dels crèdits, aquí tinc la relació, us els faré 
arribar. En tenim des del 2014 que encara estem amortitzant i el darrer és de l’any 
passat. Estem parlant de sis crèdits. Llavors, jo crec que el panorama financer ha canviat 
moltíssim. Si voleu, us envio el detall dels crèdits perquè el pugueu... Referent a l’apartat 
d’inversions, si us heu llegit l’informe d’intervenció, que anava junt amb la modificació de 
crèdit, no sé si us l’heu llegit, la interventora esmenta: caldria fer una revisió de tots els 
projectes d’inversió amb la finalitat d’adaptar-los a una execució real dels mateixos 
durant l’exercici, atès que el grau d’execució de la despesa d’inversió, capítol sis, en els 
darrers exercicis, és molt baix respecte les previsions consignades en el pressupost, un 
10,20% a l’exercici 22 i un 24,68% de mitjana en els exercicis del 2010 al 2022. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fran Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso- Gracias, Sra. alcaldesa, que se me ha olvidado comentar una cosa 
y la tenía aquí apuntada. ¿También leyendo, porque la verdad que había bastantes 
números y documentación para leer, el tema de las cámaras de lector de matrículas, que 
veo que está aquí también puesto, cuando tengan información, nos la podrán dar? Para 
ver más o menos cuando estarán colocadas, porque en teoría tenían que estar ya hace 
más de un año colocadas…

Sra. alcaldessa.- Sí, li farem. Ara hi ha la consignació de diners, perquè això s’havia 
d’arrossegar i havia de ser-hi, però en principi no està el tràmit encara avançat. Ja els 
avisarem. Sr. Bernat Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies. Simplement és per afirmar que el meu vot serà 
afirmatiu, perquè efectivament el nostre grup estima que aquesta modificació de crèdit 
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és encertada, en les propostes de modificació de crèdit i, especialment, com ha dit el 
regidor Xavier Collet, hi ha dues partides que fan referència de forma més o menys 
directa a la regidoria de patrimoni que porto i naturalment ajudaran a dotar-la de 
contingut i significació i a donar compliment a l’acordat. Per tant, moltes gràcies i el 
nostre vot serà favorable. 

Sra. alcaldessa.- Sr. López.

Sra. Susana López.- Bé, primer per una mica, el tema aquest de l’execució de les 
inversions, és veritat, l’informe ho posa, però com això nosaltres ho portem denunciant 
no sé quants anys, quan s’aprova el pressupost, nosaltres diem que no s’executen les 
inversions, aquesta vegada ho he obviat perquè bueno, era com reiteratiu i a més a més 
no és responsabilitat del govern que ara porta aquesta modificació. Però bueno, quan el 
24 parlem de pressupostos, ja veurem quina execució d’inversions ha pogut fer 
proporcionalment aquests sis mesos de mandat aquest govern. Per tant, per això tampoc 
hem fet referència al tema de les inversions, perquè evidentment, el que sí que nosaltres, 
jo voldria una mica justificar el nostre vot, que serà favorable a aquesta modificació de 
crèdit, per diferents raons. La principal és perquè incorpora romanent, incorpora 
projectes que nosaltres vam aprovar, vam donar suport amb l’anterior govern, com és 
comprar locals pel casal de gent gran i espai de gent jove al Cros, com és comprar la casa 
del costat del museu de la qual nosaltres estem a favor que es compri, no només a nivell 
del Plenari, sinó també al consell del museu, la nostra representant i nosaltres estem 
molt a favor i hem treballat perquè es pugui acabar comprant i rehabilitant i es pugui fer 
el que vol el museu que es faci allà, el que vol l’antic patronat, també això. I amb el 
compromís que s’ha reiterat de que l’enderroc de la piscina primer, tècnicament és 
obligatori i, segon, aquell espai serà pel que està fet, que és per un espai d’esbarjo i 
d’esport per tots els veïns del poble, jo també ho he dit això, Sr. Collet, gràcies, perquè no 
sé què passa darrerament, que reitera els meus discursos. A mi ja em va bé, però bueno, 
m’agrada, em reafirma. Doncs per tot això que he dit, votarem a favor d’aquesta 
modificació de crèdit. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Només per afegir. Aquesta modificació de crèdit, si avui surt aprovada, 
que esperem que sí, serà a exposició pública, per tant, fins d'aquí trenta dies no estarà 
disponible. Per tant, les inversions que aquí posem, tenim quatre mesos per fer-les, si tot 
va bé, que no ho sabem. Passem a l’aprovació. 
Es procedeix a la votació. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per 14 vots a favor (Montserrat Capdevila 
Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan Loshuertos, Joaquin 
J. Capdevila Colominas, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. 
Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López Rico, 
Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) i 3 abstencions 
(Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà i Joan Boba Duran)
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EDUCACIÓ

3.6. Manifestació de continuïtat al PEE d’Argentona en base a l’acord GOV/91/2023 
de 18 d’abril del Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya 

“”l’Ajuntament d’Argentona, a instància del Departament d’Educació de la Generalitat de 
Catalunya, s’adherí al desenvolupament del projecte de Pla Educatiu d’Entorn l’any 2017, 
impulsat des de la regidoria de Joventut. 

l’Ajuntament d’Argentona signa a data 24 de març de 2021 un conveni de col·laboració 
amb el Departament d'Educació per al desplegament d'un PEE pel curs 2020-21 i fins a 
l’acabament del curs 2022-2023 (Expedient: 2020/3146). 

A partir del curs 2021/22 és la regidoria d’educació qui impulsarà el PEE, iniciant un seguit 
d’accions i un procés de construcció d’una estructura organitzativa i d’un equip de treball 
per poder tirar endavant aquest projecte, que va culminar el març de 2022, gràcies a 
l’aprovació de la 4a. Addenda al conveni de col·laboració signat, amb la contractació 
d’una tècnica coordinadora i d’una tècnica orientadora, la qual va permetre donar 
l’impuls definitiu necessari per atendre, des d’un punt de vista educatiu i d’èxit escolar, 
així com també de cohesió social i de foment de l’ús social del català, a la població en 
situació de vulnerabilitat del municipi a través de la realització d’accions i l’obertura de 
serveis

En data 20 d’abril de 2023 es publica l’ACORD GOV/91/2023, de 18 d'abril, en el qual el 
Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya estableix les condicions mínimes 
per formalitzar els convenis que concretin els plans educatius d'entorn i el finançament 
de les actuacions relacionades a partir del curs 2023-2024. En aquest Acord es demana 
als municipis adherits que manifestin la voluntat de donar continuïtat al conveni a través 
d'un acord del Ple municipal. 

Vista la providència de la regidoria d’educació de data 30 de juny de 2023 en la que es 
manifesta la voluntat de l’equip de Govern donar continuïtat al Pla Educatiu d’Entorn

Vista la memòria justificativa emesa per la tècnica de coordinació del PEE i la Tècnica 
d’orientació comunitària de data 6 de juliol de 2023 que literalment diu:

“Vista la Providència de data 30 de juny de 2023 del regidor d’Educació, Joan Martín Garachana.

Florencia Strobino Villalba i Cristina Notario Roca, com a tècniques d’Educació i responsables del 
desenvolupament del PEE d’Argentona, emetem la següent memòria justificativa de continuïtat del 
conveni de col·laboració amb el Departament d'Educació per al desenvolupament del Pla Educatiu 
d’Entorn d’Argentona a partir del curs 2023-2024, en base al nou Acord GOV/91/2023, de 18 
d'abril, del Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, pel qual s'estableixen les 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

2e
ed

80
6b

48
b

b
46

fb
8e

18
e6

a2
05

7c
56

98
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

19/10/2023 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

19/10/2023 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

547

condicions mínimes per formalitzar els convenis que concretin els plans educatius d'entorn i el 
finançament de les actuacions relacionades.

Àmbit subjectiu del manifest

El manifest de continuïtat que es proposa serà aprovat per acord del Ple de l’Ajuntament.

Competència en què actua l’ajuntament

Article 52 del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat pel Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril.

Acord GOV/91/2023, de 18 d'abril, del Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, pel 
qual s'estableixen les condicions mínimes per formalitzar els convenis que concretin els plans 
educatius d'entorn i el finançament de les actuacions relacionades

Raons d’interès públic que motiven la continuïtat

El Departament d’Educació planteja el desenvolupament dels plans educatius d'entorn com a 
instruments per donar una resposta integrada i comunitària als reptes educatius, coordinant i 
dinamitzant l’acció educativa dels diferents espais i temps educatius de la vida dels infants i dels 
joves. Alhora, connecta els aprenentatges formals i no formals i afavoreix l’accés de tot l’alumnat, 
especialment aquell més vulnerable, a l’educació no formal com un element estratègic d’equitat i 
igualtat d’oportunitats. 

En data 9 de juny de 2017 l’Ajuntament d’Argentona va rebre una carta del Departament 
d’Ensenyament en la que s’informava que el nostre municipi havia estat proposat per portar a 
terme el Projecte de Pla Educatiu d’Entorn, i se’ns demanava que valoréssim i decidíssim la nostra 
adhesió al Projecte, adhesió que es va produir el 17 de juliol de 2017.

A partir d’aquell moment, l’Ajuntament, amb l’ajuda dels fons que aportava el Departament, va 
iniciar un seguit d’accions i un procés de construcció d’una estructura organitzativa i d’un equip de 
treball per poder tirar endavant aquest projecte, que va culminar el març de 2022, gràcies a 
l’aprovació de la 4a. Addenda del Departament, amb la contractació d’una tècnica coordinadora i 
d’una tècnica orientadora, que va permetre donar l’impuls definitiu necessari per atendre, des 
d’un punt de vista educatiu i d’èxit escolar, així com també de cohesió social i de foment de l’ús 
social del català, a la població en situació de vulnerabilitat del municipi a través de la realització 
d’accions i l’obertura de serveis.

El Pla Educatiu d’Entorn d’Argentona ha desenvolupat durant els cursos 20-21, 21-22 i 22-23 les 
accions següents:

 Aula d’estudi / Espai de suport educatiu
 Aula d’estiu / Espai de suport educatiu a l'estiu
 Suport a la criança
 Tallers de dansa urbana
 Classes de català per a famílies ucraïneses
 Tallers de competències digitals a les escoles
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 Tallers de Comunicació No Violenta als centres educatius
 Formació sobre NESE per a monitoratge
 Estiu jove (tallers de cuina, rap i rumba catalana)
 Acció de convivència a l'Institut a partir del teatre d'improvisació
 Jornades esportives a primària
 Coordinació del Servei Comunitari
 Col·laboració amb el Consell d’Infància en projectes de salut mental i emocional
 Col·laboració amb les AFA’s en el desenvolupament de projectes
 Xerrades d’orientació educativa per a alumnat i professorat d’ESO i per a les famílies
 Tallers d’orientació educativa i emocional per a alumnat de Primària i xerrades per a les 

famílies
 Gestió i coordinació d’accions lúdiques per a la petita infància 
 Servei d’orientació educativa – atenció individualitzada a alumnat i famílies a equipaments 

municipals i a l’Institut d’Argentona
 Creació i coordinació d’espais de treball transversal:

o Comissió Representativa Institucional
o Comissió operativa
o Reunions periòdiques amb equip tècnic municipal
o Reunions periòdiques amb orientadores i tutores Institut
o Reunions periòdiques amb escoles d’Infantil i Primària

 Participació en espais de treball transversal:
o Taula de salut comunitària
o Espai AFAs

Posant en valor la trajectòria del PEE fins el moment, es considera indispensable la seva 
continuïtat al municipi per poder seguir impulsant accions i creant xarxa comunitària dins i fora de 
l’escola, arribant prioritàriament als col·lectius en situació de vulnerabilitat.

Objecte de l’Acord GOV/91/2023 del Departament d’Educació i compromís de les parts

Objecte 
L’objecte de l’Acord GOV/91/2023 del Departament d’Educació és instrumentar un mecanisme més 
àgil per determinar els compromisos de la col·laboració, el lideratge, la corresponsabilitat i el 
finançament per al desplegament de les actuacions previstes. 

Condicions per donar continuïtat al PEE d’Argentona
Havent signat un conveni de col·laboració amb el Departament d'Educació per al desplegament 
del PEE d’Argentona, vigent a la data d'aprovació de l’Acord GOV/91/2023 del Departament 
d’Educació, i per poder mantenir-lo, el mateix Acord estableix que cal manifestar la voluntat de fer-
ho a través d'un acord del Ple municipal.

Compromisos
Per part del Departament d’Educació:

a) Coordinar i optimitzar els recursos i els serveis educatius propis i els dels altres 
departaments implicats per tal de desenvolupar les actuacions adreçades, especialment, a 
donar suport al PEE. 

b) Posar a disposició del PEE la figura d'un assessor o d'una assessora de llengua, 
interculturalitat i cohesió social (LIC) que actuï d'agent catalitzador i dinamitzador del Pla 
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educatiu d'entorn en colideratge amb el dinamitzador o la dinamitzadora municipal del 
Pla. 

c) Sensibilitzar i formar els diferents agents educatius que intervenen en el PEE en relació 
amb els objectius d'aquest. 

d) Potenciar la participació del personal docent i dels diferents agents de la comunitat escolar 
en les comissions participatives o grups de treball. 

e) Promoure l'encaix dels plans educatius d'entorn amb altres actuacions del Departament 
d'Educació amb les quals comparteixen objectius. 

f) Crear grups de treball o comissió impulsora de servei comunitari, esports i llengua i cultura 
catalana en el marc del PEE per tal de detectar necessitats, establir objectius i proposar 
actuacions. 

g) Facilitar l'ús dels espais escolars per al bon funcionament del PEE. 
h) Recollir, documentar i fer difusió de les pràctiques d'èxit portades a terme en el marc del 

PEE.

Per part de l’Ajuntament d’Argentona :
a) Coordinar i optimitzar els serveis educatius municipals i les actuacions de les altres 

regidories implicades per tal de facilitar el desenvolupament de les actuacions previstes en 
el PEE. 

b) Posar a disposició del PEE la figura d'un tècnic o tècnica per contribuir al seu funcionament 
i que actuï d'agent catalitzador i dinamitzador en colideratge amb l'assessor o assessora 
LIC.

c) Sensibilitzar i formar els diferents agents educatius que intervenen en el PEE en relació 
amb els objectius d'aquest. 

d) Promoure l'alineació dels objectius del Pla educatiu d'entorn amb els diversos plans i 
projectes socioeducatius i comunitaris, així com amb les plataformes de participació 
ciutadana i institucional existents en el territori. 

e) Potenciar la participació dels agents educatius en les comissions participatives o grups de 
treball. 

f) Posar a disposició del Pla educatiu d'entorn, sempre que sigui possible, les instal·lacions i 
les infraestructures necessàries per al seu bon funcionament. 

g) Crear grups de treball o comissió impulsora de servei comunitari, esports i llengua i cultura 
catalana en el marc del PEE per tal de detectar necessitats, establir objectius i proposar 
actuacions.

h) Promoure la implicació i la participació de les entitats locals socioeducatives, esportives, 
culturals i de salut en el treball en xarxa per al desenvolupament dels programes i accions 
que preveu el marc del Pla educatiu d'entorn. 

i) Recollir, documentar i fer difusió de les pràctiques d'èxit portades a terme en el marc del 
PEE.

Àmbits de coordinació
Amb l’aprovació per part del Ple de donar continuïtat al Pla Educatiu d’Entorn d’Argentona, es 
mantindran els òrgans de coordinació següents:

 Comissió representativa – Institucional
 Comissió operativa

I s’hauran de constituir els grups de treball següents:
 Servei comunitari
 Esports
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 Llengua i cultura catalana

Aquests Grups de treball tenen les funcions principals següents: 
a) Interactuar i reflexionar sobre l'àmbit específic del grup per diagnosticar possibles 

necessitats. 
b) Elaborar propostes d'actuacions, que trasllada a la Comissió operativa. 
c) Fer el seguiment del PEE en l'àmbit concret i valorar els resultats.

Finançament

Amb la continuïtat del Pla Educatiu d’Entorn d’Argentona es preveu l’atorgament de finançament 
per part del Departament d’Educació en els termes següents:

Mòdul 1. Dotació ordinària dels PEE:
S'estableix una dotació ordinària mínima de 3.000 €.

Mòdul 2. Dotació per a recursos tècnics que reforcin el lideratge tècnic i la dinamització de 
l'educació i l’orientació en l'àmbit comunitari:
Com a municipi pertanyent al rang de nombre d’habitants entre 5.000 i 24.999, s'estableix una 
dotació de 27.000 €.

Mòdul 3. Dotació per a tallers de suport i acompanyament educatiu i diversificats, oportunitats 
educatives més enllà de l'escola i mentoria socioeducativa:
S'estableix una dotació per a cada PEE en funció de l'interval en què se situï el valor obtingut en 
aplicació de la fórmula següent:

 NC centre x Nre. alumnat centre
Dotació Mòdul 3 =

(NC centre x Nre. alumnat centre

NC centre: nivell de complexitat del centre
: sumatori total dels centres dels PEE

Descripció de la fórmula: ponderació entre l'índex de complexitat dels centres de més complexitat 
educativa del o dels PEE de cada municipi (índex de complexitat educativa elaborat pel CSAC que 
sigui igual o superior a 1,2) i el nombre d'alumnes matriculats en aquests centres.

a) 0 a 1 Fins a 8.000 € 
b) 1 a 2 Fins a 10.000 € 
c) 2 a 3 Fins a 17.000 € 
d) 3 a 4 Fins a 24.000 € 
e) 4 a 5 Fins a 30.000 € 
f) 5 a 6 Fins a 36.000 €
g) >6 Fins a 39.000 €

Per tot el que s’ha exposat a la present memòria informem favorablement sobre la continuïtat del 
PEE d’Argentona i proposem sotmetre a l’aprovació del Ple la manifestació de continuïtat. “
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Donat que en l’esmentat acord GOV/91/2023 de 18 d’abril es demana als municipis 
adherits que manifestin la voluntat de donar continuïtat al conveni per al PEE a través 
d'un acord del Ple municipal.

Es proposa al Ple Corporatiu l’adopció dels següents acords:

PRIMER .- Aprovar la continuïtat del Pla Educatiu d’Entorn d’Argentona en base a l’acord 
GOV/91/2023 de 18 d’abril del Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya pel 
qual s’estableixen les condicions mínimes per formalitzar els convenis que concretin els 
plans educatius d’entorn i el finançament de les actuacions relacionades a partir del curs 
2023-2024.

SEGON.- Notificar el presents acords als interessats als efectes oportuns.

TERCER.- Donar trasllat dels presents acords als Serveis de transparència als efectes de 
publicitat i transparència.””

Sra. alcaldessa.- Sr. Joan Martín.

Sr. Joan Martín.- Bé, el primer punt només és un manifest d’adhesió, ja que ara el 31 
d’agost s’acabava l'adhesió que teníem al pla educatiu d’entorn. Per tant, ara mateix 
tampoc tenim encara ni les bases ni la concreció de què serà aquest pla. En l’anterior Ple, 
els vaig demanar a tots els grups polítics si es podien quedar després del Ple, vam estar-
ho comentant amb aquells que es van quedar, doncs, les circumstàncies amb les que ens 
venia i les condicions, que encara no les sabem. Per tant, aquí simplement el que fem 
l'aprovació és d’adherir-nos o l’interès d’adherir-nos, perquè al setembre, quan ens portin 
les condicions més concretes, puguem decidir i valorar. També és veritat, també els vaig 
comentar, que les condicions canvien força. És un programa que ja portem un any, que a 
nivell de contractació, les dues tècniques que teníem ja a la casa, per aquest projecte, 
se’ns cauen. Per tant, ens complica una mica la tasca, ja que les condicions que vénen del 
programa del pla educatiu d’entorn ens marca que ha d’haver-hi una tècnica referent i ja 
anticipo que estem treballant amb el canvi de consigna o d’estructura, ja que ens 
demanen un tècnic exclusiu en plantilla que estigui adherit a aquest programa. Llavors, 
ara mateix, aquestes condicions són molt difícils, amb l’estructura que tenim nosaltres. 
Però bueno, no deixem d’adherir-nos a aquest manifest d’intenció, per a poder-ho 
valorar quan tinguem totes les eines per a poder valorar realment si ens interessa, si és 
benvingut i si ens podem acollir a tot lo que ens demanen.

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) 
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3.7. Modificació contracte mixt de serveis de les escoles bressol municipals 
d’Argentona, Cargol Treu Banya i el Bosquet per la contractació d’un cuiner/a a 
l’escola bressol municipal Cargol T1reu Banya i per augment de la demanda de 
materia prima de dinars i/o berenars.

“”A data 31 de juliol de 2020 es va formalitzar el contracte mixt de serveis de les escoles 
bressol municipals d’Argentona, Cargol Treu Banya i el Bosquet, entre l’Ajuntament 
d’Argentona i l’empresa Serveis per a la Infància Crèixer Junts, S.L., adjudicat per acord 
del Ple Corporatiu de data 8 de juny de 2020.

Aquest contracte ha estat modificat amb anterioritat segons consta a l’expedient 
2018/2772.

L’esmentat contracte incorpora i preveu al seu plec de clàusules administratives 
particulars causes específiques de modificació. A la seva clàusula 2.3 es disposa:

“Donat que a l’EBM Cargol Treu Banya la demanda de menjador és inferior a 15 menús
diaris, es fa transport de menús en calent dels àpats en les condicions que marca la
normativa vigent, de l’EBM El Bosquet a l’EBM Cargol Treu Banya.(*) .

En el cas que durant dos mesos consecutius es superi la mitja de 15 menús diaris, caldrà la 
contractació d’un cuiner/a per l’EBM Cargol Treu Banya, el que suposarà una modificació de 
contracte , segons està previst.

(*) L’Agència de Salut Pública de Catalunya preveu el transport de menús d’una escola a altre , 
sempre i quan disposin de registre sanitari (clau 50) i els menús que surtin no representin més 
del 30% dels que s’elaboren a la cuina pròpia.

Per contractació anual d’una cuinera/r a EBM Cargol Treu Banya: 21.651,12 €
Cost del servei per 4 anys de contracte més un any de pròrroga d’una cuinera/r a
EBM Cargol Treu Banya: 108.255,60€”

A data 20 de juny de 2023 la tècnica d’educació emet informe que diu: 
.../...
“Donat que durant més de dos mesos consecutius es supera la mitja de 15 menús diaris a l’escola bressol 
municipal Cargol Treu Banya, i que ha augmentat la demanda del servei de menjador a l’escola bressol Cargol 
Treu Banya s’informa per tal de proposar la modificació del contracte mixt de servei de les escoles bressol 
municipals d’Argentona en el següent sentit:

1.- Contractació per part de l’empresa concessionària d’un cuiner/a a l’escola bressol municipal Cargol Treu 
Banya. Aquesta modificació de contracte implica ampliar amb 21.651,12€ la partida 325-326-22703. Donat 
que aquest import afecta a dos exercicis pressupostaris, aquest import quedaria repartit de la següent 
manera:
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Org Pro Eco Descripció
Import
 contracte

Import 
contractació 
anual 
cuiner

Import 
contractació
cuiner 
setembre/
desembre 
2023

Import 
contractació
cuiner 
gener/agost 
2024

325 326 22703 Concessio EBM Cargol178.166,14 21.651,12 7.217,04 14.434,08

2.- Ampliar fins a 2.000 euros la partida 325-326-2207 per augment de demanda de servei de menjador 
anual, per matèria prima. Els últims mesos hi ha hagut un increment considerable de la despesa per 
l’adquisició de matèria prima degut a que ha augmentat gairebé en un 10% els infants que es queden a dinar 
a l’escola bressol del Cargol Treu Banya. Consultat amb les directores de les escoles bressol es preveu que 
aquesta alça de demanda perduri durant el curs. 

Donat que ni el contracte ni el plec preveu com cal fer el repartiment d’aquest import i vist que la necessitat 
recau durant l’exercici 2023, concretament els mesos de setembre-desembre, es proposa repartir els 2.000 
euros de la següent manera:

Org Pro Eco Descripció

Credits
 totals 
consignats

Obligacions
 reconegudes 
(gener-maig)

Despesa 
materia
prima maig 
(import
agafat com a 
referencia 
2023)

Previsió necessitat 
despesa
per atendre servei
(juny-juliol)

crèdit total - 
(obligacions 
reconegudes + 
presvisio despesa 
juny/juliol)

Previsió 
despesa materia 
prima
setembre/dese
mbre 2023

2023
modificacio
contracte 
ampliació
84,91% de 
2000€

2024
modificacio
contracte 
ampliació
30,19% de 
2000€

325 326 22707 Servei dinars/berenars 8.000,00 3.956,02 957,02 1914,04 2.129,94 3.828,08 1.698,14 301,86

Atenent a aquest quadre, la modificació del contracte ampliant amb 2.000 euros la partida 325-326-22707 
per augment de la demanda del servei de menjador a l’escola del Cargol quedarien repartits de la següent 
manera:

Partida Any 2023 Any 2024 Total
Modificació per 
ampliació import 
matèria prima 
Cargol

325-326-
22707

1.698,14€
(84,91% dels 
2.000€)

301,86€
(30,19% dels 
2.000€)

2.000€

Actualment en el vigent pressupost municipal no hi ha suficient crèdit per poder atendre la contractació d’un 
cuiner/a a l’escola bressol municipal Cargol Treu Banya ni per fer l’ampliació de diners per atendre l’augment 
de demanda del servei de menjador. Serà necessari modificar el pressupost municipal per poder atendre 
aquesta doble modificació de contracte. Aquesta modificació s’està tramitant des del departament de serveis 
econòmics (Modificació de pressupost número 5/2023).

La modificació del contracte quedarà condicionada a l’aprovació de la pròrroga i a l’aprovació definitiva i 
entrada en vigor de la modificació de pressupost abans esmentada.”

A data 5 de juliol de 2023 s’emet informe jurídic favorable

A data 10 de juliol de 2023 Serveis per la Infància Créixer Junts SL, empresa 
concessionària de la prestació del servei, manifesta que està d’acord amb la modificació 
de contracte proposada.
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A data 14 de juliol de 2023 la Interventora de la Corporació ha emès el corresponent 
informe de conformitat amb observacions.

Per tot l’anterior es proposa al Ple Corporatiu l’adopció dels acords següents:

Primer.- Aprovar la modificació del contracte mixt de serveis de les escoles bressol 
municipals d’Argentona, Cargol Treu Banya i el Bosquet, entre l’Ajuntament d’Argentona i 
l’empresa Serveis per a la Infància Crèixer Junts, S.L., adjudicat per acord del Ple 
Corporatiu de data 8 de juny de 2020, prevista en la clàusula 2.3) del plec de clàusules 
administratives particulars i, d’acord amb l’informe emès per la Tècnica d’Educació de 
data 20 de juny de 2023, consistent en el següent:

- Contractació per part de l’empresa concessionària d’un cuiner/a a l’escola bressol 
municipal Cargol Treu Banya pel curs 2023-2024 (import imputat a l’any 2023: 
21.651,12/12*4= 7.217,04€. Import imputat a l’exercici 2024: 
21.651,12/12*8=14.434,08€)

- Ampliació fins a 2.000€ la partida corresponent a matèria prima per dinars i/o 
berenars per augment de demanda del servei.

Segon.- Autoritzar i disposar l’import de 7.217,04€ a la partida número 325-326-22703 de 
l’exercici 2023 pel que fa a la contractació d’un cuiner a l’escola bressol municipal Cargol 
treu Banya. 
El Ple municipal del dia 26 de juny de 2023 va aprovar la modificació de crèdit 5/2023 en 
la qual està previst l’import per l’any 2023 d’aquesta modificació de contracte i que 
actualment està en exposició pública. D’acord amb això, l’eficàcia d’aquesta modificació 
de contracte resta condicionada a l’aprovació i publicació definitiva de la modificació de 
crèdit 5/2023.

Tercer.- Adoptar el compromis de consignar l’import 14.434,08€ pel que fa la partida 
número 325-326-22703 de l’exercici 2024 pel que fa a la contractació d’un cuiner a 
l’escola bressol municipal Cargol treu Banya.

Quart.- Ampliar l’import de 1698,14€ a la partida número 325-326-22707 de l’exercici 
2023 per augment de la demanda de materia prima de dinars i/o berenars a l’escola 
bressol municipal Cargol Treu Banya.
El Ple municipal del dia 26 de juny de 2023 va aprovar la modificació de crèdit 5/2023 en 
la qual està previst l’import per l’any 2023 d’aquesta modificació de contracte i que 
actualment està en exposició pública. D’acord amb això, l’eficàcia d’aquesta modificació 
de contracte resta condicionada a l’aprovació i publicació definitiva de la modificació de 
crèdit 5/2023.

Cinquè.- Adoptar el compromis de consignar l’import 301,86€ pel que fa la partida 
número 325-326-22707 de l’exercici 2024 per augment de la demanda de materia prima 
de dinars i/o berenars a l’escola bressol municipal Cargol Treu Banya.
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Sisè.- Requerir a l’empresa Serveis per la Infància Créixer Junts, S.L per tal que no més 
tard dels 15 dies hàbils en que es rebi la notificació dels presents acords, reajusti la 
garantia definitiva inicialment dipositada, amb el nou preu modificat.

Setè.- La formalització de la modificació no es pot efectuar abans que transcorrin quinze 
dies hàbils des que es remeti la notificació de la modificació a l’adjudicatari, i que s’hagi 
publicat l’acord de modificació en el perfil del contractant. 

Vuitè.- Aquesta modificació entrarà en vigor a l’inici del curs escolar, setembre de 2023, o 
en la data de la formalització de la modificació del contracte condicionat a l’aprovació i 
publicació definitiva de la modificació de crèdit 5/2023.

Novè.- Publicar la present modificació de conformitat amb el previst als articles 207 i 63 
de la LCSP 9/2017. 

Desè.- Notificar els presents acords a l’empresa Serveis per la Infància Créixer Junts, S.L. i 
als Serveis d’Intervenció i de Tresoreria de l’Ajuntament d’Argentona.””

Sra. alcaldessa.- Sr. Joan Martín.

Sr. Joan Martín.- Aquest punt ens marcava també, ja el vam anticipar també en l’anterior 
Ple, quan fèiem la pròrroga en les llars d’infants, allargàvem un any perquè encara no 
s’havien licitat els plecs. Sí que vull fer de manifest a la tècnica d’educació, que ja ens ha 
presentat l’esborrany de plecs, ja que amb la secretària tenim molt present que aquest 
any de pròrroga no l’hauríem d’haver necessitat, s’hauria d’haver treballat abans i 
aquesta és la consigna que tenim amb els tècnics de la casa, doncs d’esgotar els quatre 
anys dels contractes que tenim i que l’any de pròrroga sigui anecdòtic en cas de 
necessitat, no com a ús habitual. Sí que és veritat que avui mateix la pròpia tècnica i jo 
hem estat revisant alguns, l’esborrany aquest. Hem d’acabar de fer algunes modificacions 
i tenim la consigna que a l’octubre, inicis de novembre, presentar-li a la secretària perquè 
doni el vistiplau. I, com dèiem abans, els hi farem arribar, si és del seu agrat, perquè 
també puguin valorar i si han d’afegir alguna cosa, afegir-ho. En aquest cas, el que 
portem és una modificació del contracte. Ja que sobretot, ja ho havíem explicat també 
amb la pròrroga, hi ha un servei extra que ha augmentat a l’escola del Cros, la del Cargol 
treu banya, on, degut a la demanda de la cuina, s’hi incorporarà un cuiner, i per això 
havíem de fer la modificació del propi contracte, en aquest cas amb concepte mix. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Sunyer.

Sra. Isabel Sunyer.- Quan has dit escola, Sr. Martín, volies dir escola bressol, oi? És que 
has dit escola i ha semblat una mica confós.
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Sr. Joan Martín.- Sí, sí, he dit escola, però com he dit el nom de l’escola bressol, per això 
ho deixava sobreentès. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) 

4. Mocions i interpel·lacions grups municipals

4.1. Moció del grup municipal del Partit Popular d’Argentona per la millora de 
carrers i asfaltat

“”I.- Antecedents/Exposició de motius: 

Un dels principals dèficits de la nostra Vila és l’estat en el que es troben infinitat de 
carrers i voreres. Les dificultats de circulació i de passeig són més que evidents en molts 
carrers amb el greu perill que això representa no només pels vehicles que hi circulen, 
sinó especialment per a les persones grans i amb mobilitat reduïda.

En les darreres enquestes publicades per la Diputació de Barcelona apareixia com un 
dels temes que més preocupa als nostres vilatans l’estat dels carrers.

Atès el deteriorament evident dels carrers i voreres de la nostra Vila, ; alguns dels quals 
porten més de 30 anys sense que se’ls hi hagi fet cap mena de manteniment per part 
dels governs municipals anteriors, i reconeixent la importància de comptar amb 
infraestructures vials en condicions adequades per a garantir la seguretat, la comoditat, 
la salut i el benestar dels nostres veïns:

proposem al Ple Municipal l’adopció del següent acord: 

Primer.- Establir un pla d’actuació integral per a la reparació de carrers i voreres, que 
inclogui un calendari/cronograma detallat i un pressupost on es determini quines són les 
actuacions més urgents que s’han de portar terme a la Vila d’Argentona, les actuacions 
que requereixen d’una actuació de segon nivell i, finalment, es dissenyi un pla integral de 
reparació dels carrers i voreres amb l’objectiu que es desenvolupi en els propers anys.

Segon.- Que es prioritzin les reparacions urgents en aquelles vies i voreres que 
representen un perill imminent pels peatons i els conductos. 

Tercer.- Que l’equip de govern presenti, abans del 31 de desembre de 2023, aquest pla 
d’actuació i que es doni a conèixer en el primer Ple Municipal que es celebri després de la 
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citada data, indicant nominativament els carrers en els que s’hauran de portar a terme 
les citades actuaciones i el corresponent cost/pressupost destinat. 

Quart.- .- Que s’informi detalladament als veïns de les actuacions que es portaran a 
terme a través dels mitjans públics (com ara ràdio i la revista municipal) però que al 
mateix temps es faci arribar la informació en una comunicació especifica personalitzada 
per carrers i actuació, per tal de que els veïns coneguin els compromisos adquirits.

Cinquè.- Que en la configuració dels pressupostos de l’any 2024 s’estableixi clarament la 
inversió que es destinarà a millores de carrers i asfaltat, supeditat al compliment del 
calendari associat, amb previsió d’actuació i pressupost destinat a la mateixa.

Sisè.- Que es creï una comissió per a supervisar i evaluar periódicament el progrés de les 
obres de reparació i millora, la qual haurà d’estar configurada, com a mínim, per un 
representant de cada Grup Municipal i dos tècnics de l’Ajuntament, un del departament 
d’obres públiques i un del departament de recursos econòmics.”” 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fran Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Esta moción, hemos ido presentando muchas propuestas 
durante los ocho o diez años que llevo trabajando para el Ayuntamiento. Es verdad que 
muchas cosas de las que hemos pedido en mociones se han aprobado y se han 
realizado, otras se han aprobado y se han quedado como siempre he dicho, en el fondo 
del cajón y no se han llegado a realizar nunca. Hemos visto que no estábamos 
equivocados. Nosotros seguimos mucho las redes sociales y les puedo decir dos grupos, 
por ejemplo en el Facebook, que está el Som del poble, y en Instagram, que está el 
Salvem Argentona, en el cual muchísima gente, que al final lo que les preocupa a los 
vecinos es el estado de sus calles, sus aceras, de que puedan caminar tranquilamente. Le 
voy a poner un ejemplo. Hace tres semanas, un señor, en la avenida ronda Ponent con 
Rocar d’en Serra, hay unos bordillos ahí que llevan, al menos llevaran 30 años. Están en 
muy mal estado. Se cayó con la moto. Por suerte no se ha hecho daño, pero quiere venir 
al Ayuntamiento a poner como una denuncia a que se solucione ese problema. Yo creo 
que no hay que esperar a que la gente denuncie. Hace dos semanas también, aquí en 
doctor Ferrer, una señora mayor se tropezó con un bordillo que estaba mal, estaba 
levantado. Creemos que estos son los problemas que más preocupan ahora al pueblo y 
en las encuestas están, y por eso lo sometemos aquí al Pleno, que yo creo que tenemos 
tiempo, cuatro años, para poder trabajar en esto y que se pueda ver un cambio en el 
pueblo. Gracias. 

Sra. alcaldessa.- Passo la paraula al Sr. Xavier Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies, alcaldessa. Bé, vostè sempre ens explica casos concrets de 
veïns que li expliquen els problemes que hi ha al poble. Nosaltres en podríem explicar 
molts més, de casos, perquè a l'Ajuntament arriben cada dia moltes queixes, perquè és 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

2e
ed

80
6b

48
b

b
46

fb
8e

18
e6

a2
05

7c
56

98
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

19/10/2023 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

19/10/2023 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

558

cert que els carrers i les voreres estan en una situació deplorable. Precisament per això 
ens sorprèn que quan presentés la moció ens donés un termini de fins al 30 de setembre 
per fer tot això que ens demana. Fins al 30 de setembre, tenint en compte que hem 
entrat el mes de juny, que a l’agost és vacances i que no tenim gaire més temps per a 
poder fer tot això que ens demana. Ara, quan ha llegit la moció, ens ha donat un mes 
més per fer-ho, perquè em sembla que ha llegit que ens donaria temps fins al 30 
d’octubre. A mi em sembla molt agosarat i exagerat demanar-nos tota aquesta rapidesa 
amb aquest tema que fa molts anys que dura i que no és fàcil de posar-hi fil a l’agulla. 
Sobretot, el que suposo que vostè demana i els ciutadans també ens demanen quan 
vénen, és que se’ls digui la veritat. Que ens comprometem a fer allò que veiem possible 
fer i que no els diguem que farem allò que no és possible fer. I això ens ho demanen 
insistentment i em sembla que vostè també li agradaria que nosaltres ho complíssim, 
que no li aprovéssim res que després no poguéssim complir. Per molt maco que sigués. 
Perquè de proposicions i mocions maques i necessaris n’hi ha moltes. Que puguem 
complir el govern, n’hi ha unes quantes. I aquí, les prioritats, si li sembla bé, les posem el 
govern, evidentment intentem consensuar-les el màxim possible, però per això som 
govern, per a posar prioritats. I prioritats vol dir que hi ha coses que ens comprometem a 
fer-les i hi ha coses que no tenim possibilitat a fer. Tot i així, aquesta proposta, 
evidentment, és una proposta necessària que nosaltres també veiem important que es 
faci. Que, a més a més, els grups que formem el govern, portàvem al programa electoral 
i, per tant, que ens comprometem a fer-ho. Jo el que els hi proposo, i vam enviar-ho a 
tots els grups, és una moció de consens, simplificant, traient una mica un to que ens 
sembla massa exigent, i buscant l’essencial de cada punt, perquè nosaltres ho puguem 
complir. I l’essencial de cada punt és el que ara llegiré i ens agradaria que l’oposició 
valorés com aquest compromís de tirar endavant. En el primer punt, proposem establir 
un pla d’actuació integral per a la reparació de carrers i voreres. És a dir, establir aquest 
pla, estudiar-lo i fer-lo. Si aquest pla ha de contenir una informació o una altra, si ha de 
ser d’una manera o altra, si us plau, deixi’ns fer aquest pla de la manera que als tècnics 
els sigui més còmode. L’important és que ens comprometem a fer aquest pla d’actuació 
integral per la reparació de carrers i voreres. En el segon punt, proposem que un cop 
aprovat el pressupost del 2024, perquè primer el que també necessitem és no fer volar 
coloms, no aprovar coses que no podrem complir, sinó un cop aprovat el pressupost del 
2024, que sapiguem quin és l’import que podem dedicar en aquest objecte, llavors, un 
cop aprovat, es confeccioni un calendari d’actuacions. Quan tinguem el pressupost, 
podrem fer aquest calendari d’actuacions. En el que, evidentment, es prioritzaran les 
reparacions més urgents o que representin més perill, és lògic. En el tercer punt, 
proposem que l’equip de govern presenti, en el segon Ple ordinari després de l’aprovació 
del pressupost, és a dir, amb un marge de dos mesos més o menys, aquest calendari 
d’actuacions. En el quart punt, evidentment, d’aquest pla en farem publicitat, del pla i del 
calendari, en farem publicitat a la ciutadania, com a tots ens agrada fer-ho. I el cinquè 
punt és que informarem als grups polítics d’aquest pla durant tot el procés d’elaboració i 
realització. El nostre compromís en poder-los explicar què estem fent, en quines línies 
treballem i com es comença a executar, aquest compromís hi és i és total. No ens sembla 
lògic que demani que en aquesta comissió hi hagi tècnics, etcètera. Abans, a la junta de 
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portaveus en parlàvem, nosaltres som del parer que aquesta comissió és una comissió 
política, on els grups polítics han de fer preguntes, han de fer les seves propostes, el 
govern les recull, intenta consensuar-les. I si hi ha dubtes tècnics, les preguntem als 
tècnics i es contesta. Però jo els agrairia que els tècnics es poguessin dedicar quasi 
exclusivament a la seva feina tècnica, no a donar explicacions polítiques, que per això hi 
som nosaltres i amb això hi serem sempre. Per tant, fem aquesta proposta, amb la 
intenció de que els grups de l’oposició la valorin, com a compromís que pren el govern i 
com un compromís realitzable. I demanem al grup del PP que la prengui en consideració i 
que també l’accepti. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Segarra. 

Sr. Antoni Segarra.- Jo entenc això, clar, aquí hi ha una moció que ens presenten que té 
sis punts, d’acord, no el preàmbul, i es substitueix per una altra que en té cinc i que és 
totalment diferent. Encara que la intenció o el fons sigui la mateixa. Llavors, jo entenc que 
això pràcticament no és una esmena sinó que és una esmena a la totalitat de la moció. 
Jo, llavorens, li pregunto a la Sra. secretària, si el procediment seria correcte.

Sra. secretària.- A veure, el Sr. Fran Fragoso, està d’acord amb aquesta modificació? No. 

Sra. alcaldessa.- M’agradaria poder donar la paraula al grup que l’ha presentat perquè 
pugui explicar. Si ell ja no ho veu, ja no fa falta fer cap esmena, no? No ho sé. Dono la 
paraula al Sr. Fran Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Yo creo, y con todos mis respetos, creo 
que no lo han entendido bien o no lo han entendido como nosotros la queremos 
explicar. Porque al final, lo que usted dice y lo que nosotros decimos, viene a decir lo 
mismo, pero más puntualizado, con un calendario. ¿Hablar con los técnicos? Hostia, Sr. 
Collet, yo me acuerdo cuando usted estaba ahí, siempre se quejaban de esto, en las 
comisiones, que vengan los técnicos, que nos informen de todos los detalles. Sí, yo creo 
que en las reuniones son importantes los detalles y que vengan los técnicos y que nos los 
expliquen. Yo creo que sí, que es importante. Yo no estoy diciendo que se haga una 
reunión cada dos semanas, estamos pidiendo a lo mejor una reunión cada año, pero que 
nos informe un técnico y si tenemos una duda, a usted le sonará esto, cuantas veces 
hemos preguntado en un Pleno o comisión informativa y ay, cuando hable con el técnico 
ya le diré. En ese momento está el técnico y nos lo dirá al momento. Estamos hablando 
de una reunión al año, pero que nos informen de todo eso. ¿Los puntos que vienen a 
decir? Es lo mismo. Ahora me están diciendo, hay poco tiempo. Mire, desde hoy que se 
apruebe, hasta el día 31 de octubre, son 15 semanas de trabajo. En la moción no dice 
que se haga todo ya, que tengamos un proceso, por donde vamos a empezar. Y cuando 
tengamos presupuesto, se realice todo, pero se sepa dónde va. ¿Quiere que le dé más 
tiempo? Yo le doy más tiempo, pero yo tengo que poner una fecha. Yo no puedo hacer, 
ahí ustedes no tienen culpa, como me hacían antes, me aprobaban las mociones porque 
sí, porque les parecía bien, y se acababa. La guardaban en el fondo del cajón y aquí no 
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pasaba nada. Yo tengo que poner una fecha. Y le puedo asegurar que por la fecha no 
vamos a tener ningún problema si se pasan 15 días como si se pasan un mes, pero 
tendremos una fecha de colaboración y de trabajo. No creo que le pida muchísimo más. 
Estamos pidiendo lo que nos pide el pueblo, un calendario, que la gente sepa que aceras 
se van a arreglar primero, porque habrá aceras que son más prioritarias que otras, todas 
son prioritarias, sí, pero habrá unas más urgentes que otras. Segundo punto, que se 
priorice, es lo mismo que está pidiendo usted. Tercero, que el equipo de gobierno 
presente antes del 31 de octubre. ¿Tenemos que poner el 31 de noviembre? ¿Tenemos 
que poner el 31 de diciembre? Lo ponemos, por eso no hay problema. Pero que se 
comprometan a algo. Estamos ya, y yo le digo que no tienen ustedes culpa, y les digo a 
vosotros cinco, que son los que han entrado nuevos de TxArgentona, porque yo ya estoy 
harto que me aprueben mociones, como por ejemplo las cámaras de seguridad, el 
aumento de la plantilla policial, el acceso a los colegios, etcétera, se aprueba, se quedan 
ahí, y no hacen nada. Por eso, a partir de ahora pondremos fechas. No tienen que ser 
estrictas, pero es jugar. Y poco más. No les estoy diciendo que antes del 31 de octubre 
están arregladas todas las calles. Yo sé que es imposible, pero que haya una 
programación, que para eso se comprometieron en su programa electoral y nos 
comprometimos todos. Yo creo que, me va a perdonar que lo diga, pero hostia, si en 15 
semanas no da tiempo a hacer cositas, son 15 semanas, eh? No sé. Piénsenselo. Yo 
cambiarla no la voy a cambiar. ¿Ustedes quieren presentar una alternativa? Pues en el 
primer Pleno ya empezamos bien. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Xavier Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Sr. Fran Fragoso, nosaltres mai, ni en aquest mandat, ni en 
l’anterior, ni en l’anterior, hem demanat que els tècnics vagin a les reunions. No ho hem 
demanat mai, això. I ara seguim insistint en que les reunions polítiques han de ser 
polítiques. Perquè clar, és que de tècnics a l'Ajuntament n’hi ha molts, eh? I si haguessin 
d’estar pendents de totes les reunions per qualsevol dubte que pugui sortir a qualsevol 
dels grups, la veritat és que podrien fer poca feina. Els demanem que les reunions les 
fem entre polítics i que nosaltres donem la cara, que per això som al govern i li 
contestarem totes les preguntes i, les que no, li contestarem després quan les haguem 
consensuat. Si precisament, vostè, que es queixa que té tanta mala experiència dels anys 
anteriors, no ens la faci pagar a nosaltres, Sr. Fragoso. Vostè sabrà el que ha passat en 
anys anteriors i el que acceptava o no acceptava. Aquí no es tracta d’en 15 setmanes, 
hacer cositas, Sr. Fragoso. Aquí els serveis territorials tenen moltíssima feina. Això és una 
feina d’a més a més, que farem els possibles per encabir-la en tot el programa 
d’actuacions que estem treballant. Que n’hi ha moltíssimes. I, per tant, si vostè el que no 
vol és que li passi el mateix que li passava abans, doncs ha de donar-nos una mica de 
marge. No pot ser o això o res. La seva moció o cap. Nosaltres li proposem una moció 
que vostè diu que bàsicament és el mateix perquè és veritat, perquè l’importat hi és tot. 
Ara, deixi’ns marge a nosaltres per a veure com ho fem. Si a les reunions hi venen els 
tècnics o no, si en el pla aquest que demanen ha d’haver-hi una cosa o una altra, deixi’ns 
marge per fer-ho. Sinó, què vol, que no li aprovem? Vostè vol que s’aprovi? Doncs deixi’ns 
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una mica de marge, perquè sinó, acabarem fent el que vostè diu que és tot lo contrari del 
que voldria. Vostè vol col·laborar i participar en que les coses tirin endavant. Ha de tenir 
una mica de marge. La possibilitat de realitzar aquesta moció passa per aquests punts 
que li hem dit nosaltres. Lo basic està aquí dintre. Li demanem una mica de marge, 
perquè sinó, jo crec que és vostè, que comença malament. És a dir, si no ens pot deixar 
aquest marge de fer les coses a la nostra manera, amb les seves prioritats, no sé per què 
serveix que estiguem en el govern. Reitero, lo més important està en aquests punts. I 
sinó, digui’m què és el que falta de la moció que vostè ens presenta a la que li proposem 
nosaltres què és el que no hi ha que és important. M'ho diu i podem parlar-ho. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Hombre, mire, namás que empezar por el 
primer punto, yo ahora no lo tengo aquí al lado, la tengo aquí dentro pero no las puedo 
leer las dos en la misma pantalla. La suya tiene 3 líneas y la mía 6 líneas. Incluye 
calendario, el vuestro no pone nada de calendario. Un cronograma detallado. Pide más 
cosas. 

Sr. Xavier Collet.- Li he dit, aquest pla d’actuació deixi’ns fer-lo com nosaltres i els tècnics 
creguem que és millor. No crec que sigui vostè que ens ha de dir tot el que ha d’incloure 
aquest pla d’actuació. Evidentment, serà un pla d’actuació tècnicament acceptable, 
notable, però deixi’ns-el fer a nosaltres, als tècnics, deixi treballar als tècnics. I no crec 
que sigui vostè que hagi de dir com ha de ser aquest pla. 

Sr. Francisco Fragoso.- Mire, yo lo único que estoy dispuesto es hasta el 31 de octubre, 
lo cambiamos al 31 de diciembre, que serán 5 meses para trabajarlo. Yo, lo que no voy a 
hacer, como comprenderá, ustedes cuando presentaban una moción, no les decía el 
gobierno como la tenían que presentar, no? Yo lo que no voy a hacer es presentar una 
moción y ahora ustedes me digan que es lo que tiene que poner el redactado. Nosotros, 
hablando con nuestros técnicos, que los tenemos aquí al lado, hablando con la gente del 
partido que colabora con nosotros, que hay más técnicos, y que es lo que se puede 
hacer, han visto que en este margen de tiempo sobra tiempo para hacerlo. Lo que 
realmente pedimos. Si usted le quiere dar la vuelta a la tortilla, se la podemos dar. No 
estamos pidiendo tanto. Es muy sencilla. Depende de cómo le quiera dar la vuelta. Yo, si 
quiere, le puedo poner hasta el 31 de diciembre, pero lo demás se queda igual. Porque 
es que no estamos pidiendo nada del otro mundo. Y ya está. No estamos pidiendo nada 
del otro mundo. No sé qué es lo que les molesta. Dígame alguna cosa que les moleste. 
¿Que se informe detalladament als veïns de les actuacions? ¿Eso les molesta? ¿Que es 
configuri el pressupost del 2024 i s’estableixi clarament la inversió que es destinarà? 
Cuando se haga el presupuesto 2024, sabremos qué presupuesto se destinará a arreglar 
voreres y carrers. ¿Que serán, 200.000 €? Que sepa la gente lo que es. ¿Estamos pidiendo 
algo raro? Es que no lo entiendo, la verdad. 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

2e
ed

80
6b

48
b

b
46

fb
8e

18
e6

a2
05

7c
56

98
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

19/10/2023 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

19/10/2023 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

562

Sr. Xavier Collet.- No ho entén perquè no ens vol escoltar. Escolti’m, els seus tècnics no 
saben com està l'Ajuntament. Si volen un dia, jo ja els he convidat vàries vegades, si vol 
un dia pugen i mirem com està l'Ajuntament, perquè pel seu tècnic. 

Sr. Francisco Fragoso.- Nuestro técnico puede ser que ya haya estado hablando.

Sr. Xavier Collet.- Que el seu tècnic digui que hi ha temps de fer-ho, perdoni, no són 
vostès que ho diuen, això és el govern i els propis tècnics, que saben les possibilitats que 
hi ha. Escolti’m, ja li he dit, lo important hi és. Vostè parla d’informar els veïns i ens diu 
exactament com fer-ho. Nosaltres diem que informarem als veïns, deixi’ns a nosaltres 
especificar com ho farem. Ja ho farem a la manera que creiem i que els tècnics ens 
indiquin. No sigui vostè que ens digui com hem d’informar als veïns, de quina manera, 
amb quins mitjans, etc. Ens comprometem a informar als veïns, és clar que ens hi 
comprometem. Però deixi’ns marge per fer-ho. Jo em sembla que ja està tot dit, per part 
meva. Gràcies. 

Sr. Francisco Fragoso.- La última intervención. Dígame, en alguno de los seis puntos, 
donde le obligo yo a algo. Aquí pone, por ejemplo, la radio, la revista municipal... Yo no le 
voy a decir exactamente como tiene que hacerlo. Pero bueno, le repito, yo si quiere, 
hasta el 31 de diciembre, lo puedo poner. Incluso si quiere, 31 de enero, pero ya de ahí 
no poso, porque es mucho tiempo. Si realmente queremos trabajar, es mucho tiempo, 
son 6 meses, ¿eh?

Sra. alcaldessa.- Sr. Garachana.

Sr. Joan Martín.- Aviam, jo només per afegir-hi, a l’últim Ple, el Sr. Travesa manifestava la 
voluntat, l’interès i la necessitat de treballar conjuntament. Jo crec que el to de la moció i 
les formes no justifiquen allò que demanava el seu regidor fa menys d’un mes. Això per 
començar. Segona, no els hi estem dient que, jo crec que el resum de tot és, estem 
d’acord i, com vostè deia, no és una cosa que demani el PP, és una cosa que portàvem 
tots en programa, cosa que ja s’hi està treballant, però actualment, trobem un 
Ajuntament amb unes necessitats i necessitem com a govern, que sí que sabem com està 
el funcionament actual intern, és poder caminar i li estem dient que aquesta 
calendarització la durem a terme. L’únic que estem dient és que amb aquesta ordre o 
aquesta intenció taxativa de tal dia, no és viable. Vol portar això per una aprovació per 
tenir el beneplàcit de la ciutadania? Cap problema. Però sembla una moció populista, en 
la qual sembla que vostè justifiqui la seva feina i vulgui fer un demèrit de la feina del 
govern. Llavors, jo l’únic que li demano és això, és el consens i el poder-ho treballar, 
simplement això. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- Bé, jo no sé si ara és el moment de posicionar el vot o han de 
continuar a veure si es posen d’acord, però com veig que no es posaran d’acord, 
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posicionaré el vot del PSC. Nosaltres votarem a favor de la moció. Em sap greu que no 
s’hagin pogut posar d’acord. Entre d’altres coses, per coses que ha dit el Sr. Garachana, 
tot i que no estic d’acord amb el to. Nosaltres entenem que és una cosa que portàvem 
tots al programa. Jo em vaig tirar tot el debat dient que no és una cosa que hauria d’estar 
al programa sinó una cosa que hauria d’estar planificada i que hauria de sortir cada dia 
de calaix i que no s’hauria d’estar parlant de coses que són l’obligació i que no haurien de 
ser projectes de futur sinó projectes del dia a dia. Per tant, evidentment, hem de votar 
aquesta moció. Li estan posant pressió. Però és que li estan donant fins al 31 de gener. Si 
un cas, que digui al 2027! Clar, és que està fent marge d’avançar. Després, que els tècnics 
no poden venir a una comissió a l’any? Jo crec que l’oposició té dret a demanar 
assessorament tècnic. I ho he dit abans a la junta de portaveus, que és més pràctic i més 
ordenat que tota l’oposició pugui parlar amb els tècnics un cop l’any que no que tots els 
regidors de l’oposició i govern comencem a picar portes dels tècnics, perquè ja sé què 
passarà, que al final, barrareu l’entrada a l’oposició dels tècnics. Perquè acaba passant 
amb tots els governs i me temo que acabarà passant també en aquest govern. Per tant, 
intentem una mica ser pràctics i ordenar i fer un cop l’any un retorn de la feina que s'ha 
fet a nivell tècnic en aquest sentit a l’oposició, perquè jo penso que tenim dret a tenir 
també assessorament i tenir també el plantejament. I no crec que l’única manera que els 
membres de l’oposició estiguem informats sigui mitjançant el regidor. No, tenim dret i 
tenim el deute d’informar-nos. Per tant, necessitem les eines per fer-ho. I crec que la 
proposta del Sr. Fragoso, que ell no ha posat en cap moment terminis ni periodicitat, sinó 
que ha dit si cal, un cop l’any, com si vostès com a govern volen que sigui un cop als 
quatre anys de mandat. Per tant, no acabo de veure la por. Jo sé que l'Ajuntament a nivell 
tècnic, a nivell organitzatiu, està molt malament. Vostès també ho sabien i han volgut 
governar. I han volgut governar en un govern amb minoria, entre cometes, que no és 
real, però bueno i el que jo espero, que no estiguin amb aquesta excusa de que 
l'Ajuntament està molt malament mesos i mesos, com l’anterior govern es va tirar mesos 
i mesos amb l’excusa de la Covid. Perquè sinó, a veure què inventem en el proper 
mandat com excusa. És veritat, se’ls ha de donar els 100 dies de marge, jo crec que la 
moció del PP dona de sobres aquests 100 dies de marge i crec que perfectament aquest 
govern pot votar aquesta moció a favor, perquè a més a més, jo, de veritat, us veig 
capaços de portar-la endavant. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Gràcies, Sra. López, per aquesta confiança en la capacitat del 
govern. Espero que no la defraudarem i estic convençut que no serà així. Jo crec que 
nosaltres, ningú dels que hem intervingut, hem parlat de que l’Ajuntament estigués 
malament. Ara no ho hem dit. Jo he dit que tenia molta feina, jo he dit que tenia moltes 
coses pendents, he dit que no es tractava de hacer cositas, sinó que hi ha molta feina per 
fer i que això hem d’encabir-ho en un horari laboral que ja està ple. Jo he parlat d'això. 
No he parlat de que estigués malament, tot i que podríem parlar-ne, si es donés el cas, 
en altres ocasions. Jo no m’agradaria, Sra. López, que fes sempre aquesta exageració 
amb alguns problemes que no són tals. Vostè sap perfectament que té accés als tècnics 
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de l'Ajuntament. Ho sap perfectament. Nosaltres ho hem dit vàries vegades i quan hem 
parlat ho hem dit. Ho reclamàvem abans i ara ho té. I suposo que abans, igual que 
nosaltres, també ho tenia i va fer-ne ús. Per tant, vostè té accés a tots els tècnics per a 
preguntar el que cregui. Sempre hem demanat que no se n’abusi. I amb la confiança 
aquesta, té les portes obertes, Sra. López. Per tant, no ens digui aquestes coses que està 
dient, perquè no són certes. La informació la tenen tota, a nivell polític donarem sempre 
la cara i a nivell tècnic tenen les portes obertes. Mentre això funcioni amb la confiança 
que esperem que tots sabrem mesurar i sabrem utilitzar, les coses aniran bé. 
Senzillament, el que demanem és que sapiguem quin paper ens toca a cada un. I ens 
toca al govern decidir com es fan les coses, amb quin detall es fan les coses. Perquè som 
nosaltres que dirigim els tècnics, són els tècnics que ens diuen quina és la millor manera 
de fer-ho i reclamem aquest marge. Si vostès ens presenten, sigui qui sigui, una moció en 
la que tots estem d’acord, hauríem de ser capaços de votar-ho tots a favor. I per fer-ho, 
hem d’entendre la moció que presenten, nosaltres hem entès i, bàsicament, hem posat el 
més important, i vostès han d’entendre el nostre paper, que és el cosir tot això, els 
detalls, el com fer-ho a la manera que nosaltres determinem que podem fer-ho. Perquè 
si ens demanen que ho aprovem, deixi’ns aprovar-ho amb les condicions que som 
capaços de fer-ho complir. No ens demani unes condicions que no serem capaços de 
complir i a sobre aprovar-ho. Aquest joc, si us plau, ja els hi demano que no entrin, 
perquè serà absolutament infructuós. A la propera moció, que vostès presenten, em 
sembla que també hem pogut recollir el mateix esperit que vostès demanaven amb un 
canvi de redactat. Doncs aquest marge que vostè ens ha donat a la propera moció, que 
ara en parlarem, és el que demanem també al PP. Senzillament, em sembla que per mi 
una altra vegada està tot dit, ja. 

Sra. alcaldessa.- Per al·lusions, Sra. López.

Sra. Susana López.- Tot el que ha dit, té tota la raó, però l’únic que han de fer és votar en 
contra i ja està. Si no estan d’acord en com està redactada la moció, voten en contra i 
prou. No hi ha més. Nosaltres ens hem pogut posar d’acord i la votaran a favor. Entenc 
que la votaran a favor. Nosaltres estàvem d’acord en modificar això. El PP no està d’acord 
en modificar això. Jo l’única cosa que he dit és que posiciono el meu vot, per què voto a 
favor de la moció del PP. I el tema de l’accés als tècnics, sí, però a mi no m’agradaria, 
vostè ho ha dit, que no es convertís en un abús. Per això jo deia que igual una proposta, 
igual no aquesta en concret que ha dit el Sr. Fragoso, hi ha altres propostes de poder 
accedir a aquesta informació que puguin ser més pràctiques i no estar picant tot el dia 
els regidors. Jo no sóc de les que pico molt a la porta dels tècnics, també us ho dic i ells 
ho poden dir, però podria ser que saturéssim als tècnics demanant informació quan és 
molt més pràctic que se’ns pugui donar a una sola reunió a tots els regidors de cop. Però 
bueno, si vostès pensen que si estan fent una feina, s’estan ficant en les seves 
competències, la solució és molt clara, voten en contra de la moció i ja està. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Raúl Tornay.
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Sr. Raúl Tornay.- Gràcies, alcaldessa. Em sembla que no ens hem explicat bé. Nosaltres 
posem el 31 de desembre, i és que els tècnics tinguin una memòria específica de tots els 
carres que s’han de reparar, tot lo que s’ha de fer, i que estigui especificat una mica, de 
cara a gener, començar a treballar. No estem demanant que el 31 de desembre ja 
estigueu començant a treballar o estiguin tots els carrers d’Argentona arreglats. No, 
només que es posin a treballar els tècnics en la mida que puguin. Que a lo millor, quan 
parleu amb ells, digueu mira, Raúl, el 31 de desembre no, però ens comprometem a que 
el 31 de gener aquesta memòria estarà. Poseu la data vosaltres. Era el 31 d’octubre, que 
són dos mesos. Per fer una memòria descriptiva de lo que s’ha d’arreglar, és feina, sí que 
hi ha feina, perquè s’ha de mirar carrer per carrer, és feina, però creiem que a lo millor si 
aquí posa el 31 de desembre, només de com portareu, de que estigui tot preparat per 
treballar l’any següent i ja està. O sigui, no demanem que estiguin els carrers arreglats, 
només que a nivell tècnic, tot això estigui ja resolt de cara al 2024 que es pugui fer i ja 
està. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- Jo he començat fent una pregunta a la Sra. secretària i jo estic en 
una situació que encara no sé si vaig a votar la moció que ha presentat el regidor Fran o 
vaig a votar l’esmena, per cert, permeti’m dir que si haig de votar el redactat vostre, hi ha 
una qüestió que ens impediria votar a favor, perquè dieu, per exemple, que quan hi hagi 
una situació que representi perill, aquesta persona s’haurà d’esperar a que s’aprovi el 
pressupost del 2024 i que a continuació es confeccioni el calendari. Per tant, potser 
aquesta persona ja estarà morta, si realment és una situació de perill i ha d’esperar tot 
aquest procés. Hi ha coses d’aquestes que s’ha de vigilar molt quan s’escriuen. Perquè si 
és una situació de perill, s’ha d’arreglar de manera immediata. No esperar a que s’aprovi 
el pressupost del 2024. Respecte la moció que presenta el grup del PP, nosaltres, des del 
primer moment, vam dir que voldríem que es canviessin dues coses. I una de les coses ja 
l'han canviat, que era la data. Nosaltres pensem, nosaltres, de fet, demanàvem la 
supressió de la data, perquè dient s’ha de presentar un pla, ens semblava que amb això 
ja n’hi havia prou. El regidor Fragoso diu que no, que a ell l’han enredat moltes vegades i 
que, per tant, no es refia d'això. Bueno, jo penso que si ha canviat l'Ajuntament, en 
principi hauríem de pensar que ens hauríem de refiar del que diuen. Després, si 
menteixen, ja veurem més endavant. Repeteixo, jo suprimiria la data, però en fi, si 
aquesta data ha passat del 31 de setembre, al 31 d’octubre, al 31 de desembre, al 31 de 
gener, llavors ja la podrem acceptar. L’altra qüestió, se n’ha parlat aquí, i jo ho he 
manifestat a la junta de portaveus. Jo no veig que tingui que haver-hi una comissió. Sí 
que veig que tingui que haver-hi una comissió, però no veig que la composició d'aquesta 
comissió sigui la que es diu aquí. Perquè entre altres coses, es dona ja majoria a l’equip 
de govern. És a dir, si hi ha un regidor de cada grup polític, regidors de l’equip de govern 
n’hi haurà quatre i de l’oposició tres. Per tant, això ja no m’agrada. Aquest sistema no 
m’agrada. Llavorens, la comissió, en el seu moment, ja diríem com ha de ser i com s’ha de 
composar. Jo he demanat això que es canviés. Amb aquests dos canvis, nosaltres 
votàvem a favor. I si no hi ha aquests canvis, ens abstindrem, perquè pensem que es 
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passa la responsabilitat al govern i ja s’apanyarà el govern, però si nosaltres fóssim 
govern, aquests dos punts no ens agradaria que ens els posessin. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. El primer punto, ya ha visto que me he 
ido alargando en el plazo y al final no tenemos ningún problema. El otro punto en el que 
tiene problemas, el sisè punt, al final si se hace una comisión, es un representante de 
cada grupo, porque son los que tenemos que estar informados. Ahí no se va a votar nada 
ni se va a decidir nada. Es solo que se nos informe. Ahí se nos informará, no se va a votar 
nada ni decidir nada. Era para dejarlo claro. ¿Verdad, Sra. secretaria, que es así?

Sr. Antoni Segarra.- Diu supervisar i avaluar periòdicament. Llavors, clar, depèn de què 
entenem amb aquestes paraules, però si ja avaluem, jo estic entenent que estem 
valorant si ho fan bé, si ho fan malament, si s’hauria de fer així o aixans. 

Sr. Francisco Fragoso.- Claro, es que las comisiones se hacen para eso, pero ahí no se va 
a votar nada, se vendrá al Pleno. Ahí sí que podremos decir mira, yo estoy más de 
acuerdo que se haga así o menos de acuerdo, pero al final, quien decide son los técnicos. 
Es para que nos tengan informados. La verdad, no sé, pero ya está. 

Sra. alcaldessa.- Jo donaria per tancat el debat. Nosaltres, com a govern, mantenim els 
nostres punts, per tant, no sé com s’haurà de fer a l’hora d’esmenar-ho.

Sra. secretària.- És complicat. El reglament orgànic municipal permet les esmenes a la 
totalitat. Per tant, en el supòsit que ara es votés l’esmena presentada pel govern i 
aquesta esmena prosperés, perquè tingués vots suficients, es modificaria la proposta i 
seria, per tant, la proposta presentada pel govern. Això és el que permet el ROM. Aquesta 
previsió del ROM jo crec que no és correcte i no s’ajusta a la legalitat, perquè situa els 
grups municipals que no tenen majoria en una situació que mai poden presentar 
mocions, perquè es veuen obligats a retirar les seves propostes perquè no siguin 
modificades pel govern. Aleshores, jo els proposaria que, si no es retira l’esmena, que 
entenc que no la retiren, si no retira la proposta el Sr. Fran Fragoso, que entenc que no la 
retira, deixessin que fos la proposta del Sr. Fran Fragoso la que se sotmetés a votació. 
Això jo crec que seria la previsió més ajustada al pluralisme polític que s’ha de defensar 
en aquest plenari. 

Sra. alcaldessa.- I la nostra no la podem presentar? Hauríem de fer moció nova?

Sra. secretària.- Clar, és que si voten vostès la seva, podrien fer una moció a part, però 
és que si voten vostès la seva i prospera, la seva esmena, la seva desapareix. 

Sra. alcaldessa.- Per això dic, que hauríem de presentar moció nosaltres. 
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Sra. secretària.- Clar, seria una moció alternativa, perquè és tan diferent a l’anterior, que 
és una moció alternativa i clar, tenir dues mocions que parlen del mateix en diferents 
termes, potser tampoc seria resolutiu, no sé si m’explico.

Sra. alcaldessa.- Val, doncs votem i ja la tornarem a presentar. 

Sra. secretària.- Per tant, entenc que aquesta esmena la retirarien?

Sra. alcaldessa.- Si no es pot votar l’esmena a la totalitat, per lo que ha esmentat...

Sra. secretària.- A nivell jurídic, per mi és complicat, perquè el ROM preveu l’esmena a la 
totalitat, i el que defensaria si hagués de fer un informe és que aquest precepte no hauria 
d’estar previst en el ROM d’aquesta manera, perquè hauria d’estar previst donant la 
possibilitat als grups que no tenen majoria per poder presentar mocions al Ple i no es 
vegin obligats a retirar-la perquè no els hi eliminin. 

Sra. alcaldessa.- Doncs passem a la votació de la moció, de l’únic que es pot presentar.

Sra. secretària.- Una altra cosa, a les comissions informatives jo vaig prendre nota del 
canvi de data que es va comentar i a la documentació que els ha arribat ja diu 31 de 
desembre. És correcta, aquesta data?

Sr. Francisco Fragoso.- Sra. secretaria, pone 31 de octubre, la que tenía para entregar, 
pero que puede ser diciembre o enero, al final da igual lo que ponga, es la voluntad de 
que se haga. Ponemos 31 de diciembre, me parece bien.

Sra. secretària.- Doncs com ja surt a la que se’ls ha enviat, així no hem de votar dos 
cops, si els sembla. 

Sr. Francisco Fragoso.- Y si el 31 de diciembre, por lo que sea, no pasa nada, se hace el 
31 de enero, seremos flexibles. 

Sra. alcaldessa.- Passem a la votació, amb la data de 31 de desembre.
Es procedeix a la votació. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’obté el següent resultat: 5 vots a favor (J. 
Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, Susana 
López Rico i Mar Rodríguez Mena), 9 vots en contra (Montserrat Capdevila Cañadas, F. 
Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila 
Colominas, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Bernat Calvo Català i 
Mariona Pasqual Villahoz) i 3 abstencions (Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà i 
Joan Boba Duran). La moció queda desestimada, no obté vots suficients per ser 
aprovada.
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4.2. Moció del grup municipal PSC-CP en relació amb les fuites d'aigua per manca de 
manteniment i d'infraestructures al municipi

Sra. alcaldessa.- Sra. López. 

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Bé, és una moció que vam presentar perquè 
fa un parell de setmanes ens van arribar diferents notícies de moltes fuites d’aigua arreu 
del poble. La veritat que és un drama que tenim a tot el poble, estem perdent molta 
aigua. Concretament, les d’aquella setmana estaven passant a la vall de Clarà, a can Raïmí 
i can Cabot, però malauradament no és un tema que afecti només a aquella zona, sinó 
que afecta, com he dit abans, a tot el municipi. Nosaltres vam presentar una moció amb 
quatre punts d’acord, ara faré la lectura de l’exposició, i no faré lectura del que vam 
presentar nosaltres sinó de l’acord que hem arribat amb el grup de TxArgentona, 
concretament el Sr. Collet i jo mateixa. L’única cosa que canvia, per no allargar-me, 
resumeixo què hem canviat i què hem acordat. El govern, la nostra moció instava a 
actuar de manera urgent. Entenem que la pèrdua d’aigua és un drama i el govern, per tot 
això que no reiterarem i que han explicat en la moció anterior, ens han demanat de 
treure tota la part que feia referència a la urgència. Ho hem tret perquè, entre altres 
coses, entenem que la urgència és la falta d’aigua i entenem que seran coherents, seran 
responsables i sabran que això que estem demanant s’ha de fer de manera urgent, per 
molt que no estigui posat en els acords de la moció que hem acabat d’acordar. Per tant, 
passo a fer la lectura de la moció i busco aquí al mòbil la proposta d’esmena. Treballem 
molt amb el mòbil i intentem no gastar gaire paper, això també crec que és positiu. 
Començo a fer la lectura de l’exposició.

“”Moció del grup municipal PSC-CP en relació amb les fuites d'aigua per manca de 
manteniment i d'infraestructures al municipi

Tots nosaltres som conscients de la situació de sequera que estem suportant aquest 
estiu, situació derivada dels efectes de l'emergència climàtica que patim en el món. El 
Decret llei 1/2023, del 28 de febrer, pel qual s'estableixen mesures extraordinàries i 
urgents per a fer front a la situació de sequera excepcional en l'àmbit del districte de 
conca fluvial de Catalunya, aprovat pel Govern de la Generalitat, entre altres mandats,
ens insta a tota la ciutadania, als representants de la mateixa amb més èmfasi, a 
prendre totes les mesures pertinents d'estalvi i cura del capital aigua del que disposem 
com a societat.

En els darrers dies hem sabut de certes fuites per trencament de canonades al veïnat de 
Clarà, fuites que no són una novetat, i que van succeint de manera reiterada des de ja fa 
molt de temps, fuites que, per desgràcia, tampoc són exclusivitat d'un veïnat o d'un altre 
del poble, sinó que són comú arreu d'Argentona. Prova d'això és la xifra de pèrdua 
d'aigua que l'auditoria ens va presentar als membres de la Junta de la companyia 
d'aigües el passat mes d'abril era d'un 48%.
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No ens podem permetre ni ètica, ni legalment, ni com a responsables electes aquestes 
xifres de malbaratament de l'aigua, i per això el grup socialista presenta a consideració 
del plenari de l'Ajuntament d'Argentona la següent moció.

1r instem al govern a presentar un pla de manteniment de xoc per reparar aquelles 
infraestructures que poden estar en pitjors condicions i que poden acabar en fuita 
d'aigua.

2n instem al govern a actuar, si és necessari de manera subsidiària, en aquelles zones 
més deteriorades de manera urgent.

3r demanem al govern que opti a la convocatòria d’ajuts als municipis per a solucionar 
fuites d’aigua, convocatòria publicada en el (DOGC) el passat dijous dia 6 de juliol.

4t instem a la presidenta de la companyia d'aigües que reuneixi de manera urgent el 
consell d'administració de la companyia d'aigües per debatre entre tots els consellers
possibles solucions per reduir la pèrdua massiva d'aigua i com posar-les en marxa de 
manera immediata.””

Sra. Susana López.- Així és com quedaria la moció, després d’haver-la parlat entre els 
dos grups. Espero que tingui el màxim recolzament del Plenari. I aprofito, no sé si ja la 
Sra. alcaldessa ho havia explicat, per preguntar com està el tema del consell 
d’administració de la companyia d’aigües, que crec que és urgent que ens anem reunint. 
Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Abans de passar la paraula al Sr. Xavier Collet, el tema del consell 
d’administració, ara farem la convocatòria en breu dels consellers antics, per fer 
l’aprovació de comptes finals que hi havia, per a poder convocar la junta i nomenar als 
nous consellers que hi ha ara. Passo la paraula a la Sra. Mariona.

Sra. Mariona Pasqual.- Una cosa, només, Susana, era per comentar que has dit que 
s’havia parlat amb TxArgentona. No, s’ha parlat amb el govern, en el qual ERC hi som 
dins. Només això. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Reitero el que ha dit la Sra. Pasqual, perquè també ho 
anava a dir. Hem parlat entre nosaltres, però el treball previ ja l’havíem fet el govern. Li 
agraeixo el que demanava a l’anterior moció, aquesta flexibilitat per acceptar aquest 
redactat, que bàsicament l’objectiu és el mateix que marca vostè. Hem matisat alguna 
manera de com fer-ho, perquè com a govern creiem que així ho hem de fer. Cada dia hi 
ha fuites d’aigua en algun punt d’Argentona, ja sigui a les Ginesteres, ja sigui can Cabot, ja 
sigui can Raïmí, en el nucli també. És un drama. És un drama pels veïns, els inconvenients 
que provoca. És un drama per l'Ajuntament, perquè és molt difícil donar cabuda a totes 
aquestes reparacions. I és un drama pel que suposa de pèrdua d’aigua. Clar, aquestes 
fuites que cada dia sorgeixen i que els veïns ens truquen perquè s’arreglin, aquestes 
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només són les que es veuen. Perquè que l’Ajuntament, que el municipi perdem el 48% de 
l’aigua que ens arriba, això és molt greu. La situació és gravíssima. Amb quina autoritat 
demanem als ciutadans que tanquin l’aixeta si nosaltres tenim aquestes pèrdues tan 
considerables. Doncs d’autoritat, en aquest sentit, en tenim poca. Tot i així, demanem a la 
ciutadania la consciència, perquè entre tots actuem, intentant aprofitar l’aigua, intentant 
no gastar-la, intentant buscar les maneres d’aquest estalvi. I amb la voluntat de, nosaltres 
ser els primers de fer totes aquestes actuacions, hem acordat aquesta moció entre el 
govern i el PSC. Ens comprometem a tirar-ho endavant, a fer una proposta per veure 
amb quina prioritat hem d’anar actuant davant d’aquest problema. Ens comprometem a 
fer-ho el més aviat possible. Evidentment, el que fem cada dia és arreglar les fuites que hi 
ha. Això s'ha de fer amb una previsió que no pot ser ni per l’endemà, ni per aquesta 
setmana ni pel mes que ve, sinó que s’ha de planificar per l’any que ve, perquè estem a 
les alçades que estem i si fem aquest pla de manteniment, que ha de tenir un 
pressupost, i aquest pressupost ha de tenir una execució, i s’han de fer tots els tràmits, 
això ens porta inevitablement a l’any que ve. Però ho treballarem des d’ara perquè l’any 
que ve puguem començar a executar aquest pla que harem fet abans i que, evidentment, 
els explicarem, els consultarem a vostès i informarem a la ciutadania de com anirem 
actuant, amb l’esperança que tothom entengui que una situació com aquesta de pèrdua 
del 48% és molt difícil d’arreglar, ni amb un any ni amb dos, perquè que es perdi el 48% 
vol dir que hi ha pèrdues a tota la xarxa. Aquí no es tracta de buscar 10 punts on hi hagi 
fuites i en aquests 10 punts ho arreglem tot. Aquí hi ha una manca de bon estat de la 
xarxa que està a tot arreu. I, per tant, això serà molt difícil, però començarem a caminar 
amb aquest objectiu. Evidentment, ho farem acollint-nos a la subvenció que s’ha publicat. 
Per presentar-nos a aquesta subvenció, el termini s’acaba el 29 de setembre, això vol dir 
que el 29 de setembre hem de presentar documentació que expliqui ja una mica les 
actuacions que volem fer. Això ens apretarà molt, ja ho he dit abans, apretarà molt el 
calendari i l’horari de tots els tècnics i de tots els serveis de l'Ajuntament, però és una 
prioritat començar a treballar en tot això. Reitero que li agraeixo la flexibilitat, li agraeixo 
la resposta, perquè ens ha donat una resposta abans del Ple, que això també és d’agrair, 
que no hàgim d’estar discutint en el Ple coses que hauríem pogut fer abans. Vostè ens ha 
contestat abans que hi estava d’acord i, per tant, no hi ha més a discutir. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fran Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Primero voy a contestar al Sr. Xevi Collet, 
a las últimas palabras, porque las formas, a veces, es lo que decimos. El lunes pasado 
fueron las comisiones informativas y yo su propuesta la recibí anoche a las 8 de la noche. 
Entonces, yo tengo que reunirme con mi gente y no me ha dado tiempo a reunirme con 
todos, nos hemos reunido 5 personas, hemos llegado al acuerdo que hemos llegado y se 
ha decidido eso. Lo siguiente, la moción que presenta el PSC, que para mí es quien la 
presenta, se la votaremos a favor. No puede ser de otra manera. Que nosotros sepamos, 
por mis compañeros, redes sociales, yo personalmente he estado en alguna de estas 
fugas, la semana pasada, este sábado no, el anterior, en calle 14, hubo una fuga, un video 
que me pasó Raúl, más o menos hay alrededor, que yo haya podido contar, en estos 
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últimos dos meses, unas 50 fugas. Seguro que serán más o serán menos, no lo sé. Tanto 
en urbanizaciones como en el centro del pueblo. Yo le puedo asegurar, por ejemplo, en 
Marina Julià, paso cada día por ahí, montones de veces, es raro que el lunes por la 
mañana haya una fuga a una altura, el martes hay una fuga un poco más para arriba, el 
miércoles un poco más para arriba, o sea, es raro la semana o día que no hay fuga en 
Marina Julià. Diferentes calles del centro, urbanizaciones, hay muchas. Les hago una 
pregunta. ¿Cuanto hace que no invertimos en cambio de red? Es fácil la respuesta. Que 
yo sepa, nunca. Y no nunca, hace poco, el año pasado, se hicieron unos 50 metros allí a la 
altura de Marina Julià con Maestro Faya, porque ya era insoportable, cada 5 metros, un 
día u otro se iba reventando y al final se cambió el tramo y se ha resuelto, pero es 
verdad, en este pueblo nunca se ha invertido en la red del agua. Por ejemplo, nosotros 
nos hemos venido quejando, pero también el PSC yo creo que han presentado mociones 
y acuerdos de que se tenía que invertir, se aprobaban los presupuestos para invertir. No 
se cambiaba nada. Y creo que esto es un problema. Es verdad que no se ve, que está 
debajo, pero hay que ir solucionando, porque yo he ido a muchas fugas y es lamentable 
como está el estado. Lamentable. Todo esto es la verdad. Pero aparte de esto, mi grupo, 
en febrero, no, no, en febrero presentamos una moción, ya no de la fuga, de la presión 
del agua, que ahí sí que la tenemos detectada, y la aprobaron todos ustedes. Y esto fue 
en febrero. Y el equipo de gobierno dijo que el 24 de abril entraba el nuevo presupuesto 
en vigor y a partir del día 25 se podría empezar a ejecutar. Incluso se dijo que el proyecto 
estaba presentado desde el 8 de junio, le hablo más o menos, y era el problema de la 
calle Badalona, carrer Nou, varias calles. A día de hoy, han pasado unos cuantos meses y 
esos vecinos siguen igual, sin poderse duchar, sin poder poner lavadoras. Yo creo que 
hay muchísimos problemas gordos y por eso, no le estoy echando la bronca a ustedes, 
porque ustedes acaban de entrar, esto viene del gobierno, pero por esto apruebo la 
moción, porque nos pongamos ya a esto. Y esto en teoría estaba aprobado, a ver como 
está. Y poco más. Y ya lo he dicho al principio, votaremos a favor, y todo lo que sea un 
bien para el pueblo, ahí nos tendrán. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- A mi em sembla que aquesta moció és un exemple que deixa molt 
clar la manera que haurien de treballar. El PSC va presentar una moció. Immediatament, 
quan es presenta, ho hem vist ara fa un moment, quan un grup de l’oposició presenta 
una moció, ràpidament s’entra en discutir i tal. I jo voldria rectificar al regidor Xavi Collet 
quan ha dit que això era un acord entre el govern i el PSC, perquè jo diria que Unitat va 
ser precisament els que vam proposar que es consensués la moció. Que es parlés i es 
busqués un consensuat, i que si es consensuava, votaríem tots a favor. De fet, a mi, quan 
hi va haver el redactat nou, em sembla que va ser la primera persona a qui se li va passar 
o el primer que vaig contestar i ràpidament vaig preguntar, està consensuada? La Susana 
encara no m’ha contestat, immediatament quan va contestar ella, nosaltres vam 
contestar que també estàvem d’acord. Per tant, encara que la paternitat d’aquesta moció 
és del PSC, i no li vull treure ni el més mínim mèrit per haver-la presentat, jo penso que 
des d’un punt de vista, si més no il·lusionat, podríem dir que aquesta és una moció de 
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tots els grups municipals. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Molt breument. Al Sr. Fran Fragoso, li vam enviar ahir nit, sí, no vam 
fer-ho abans, però és que vostè va dir a l'alcaldessa que ahir nit tenien reunió i ens va 
semblar que podien mirar-ho. En tot cas, no ha sigut així. Sobre el que deia el Sr. Segarra, 
d’Unitat, si el PSC en té la paternitat, nosaltres en reclamem la maternitat, d’aquesta 
moció. I vostès, és veritat, que han estat disposats sempre a acceptar aquesta moció si la 
consensuàvem. I això és el que hem fet. Quan jo he parlat dels grups del govern era 
perquè l’havíem treballat per fer aquesta proposta, l’havíem proposat al grup i vostè, és 
veritat, des del primer moment va dir que hi estarien d’acord si la consensuàvem i li 
agraeixo també aquesta posició. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López.

Sra. Susana López.- A veure, jo us demanaria que jo prefereixo tenir la maternitat, 
d’aquesta moció, no per res, perquè ha estat molt ben parida, per tant, prefereixo ser 
mare que no pare. Dit això, en plan broma, té raó, Sr. Segarra, així és com s’ha de 
treballar i el PSC, els grups que ja han estat compartint Ple amb nosaltres saben i sinó, 
que em desmenteixin, que nosaltres treballem així. Sempre intentem arribar a acords. De 
manera molt temperamental, és la meva manera de ser i crec que la meva companya 
més o menys també, però intentem sempre arribar a acords. Gràcies per demanar-nos 
que arribéssim a un consens, però jo crec que ho haguéssim com a mínim intentant, i 
disculpes, perquè és veritat, no els he anomenat quan he parlat de l’acord, perquè és 
veritat, el grup d’Unitat ha estat darrere perquè arribéssim a aquest acord. Sr. Collet, jo 
abans quan he dit que treia la urgència perquè la mateixa moció ja ens donava la 
urgència, vostè continua en la línia d’afirmar el meu discurs, perquè la urgència ens la 
dona la subvenció i vostè hauran de tenir, com a mínim, un petit projecte per a poder 
presentar aquesta subvenció. Per tant, la urgència ja ens la marca aquesta subvenció. I 
tot i així, tot i que no posa urgència i anem consensuant, jo ja li avanço que en un termini 
de 6 mesos o 8, els hi demanarem comptes de com està tot això, aquí, a la companyia 
d’aigües, on haguem de demanar aquests comptes. Gràcies. I gràcies a tots els que 
votaran a favor de la moció tan ben parida. 

Sra. alcaldessa.- Sra. Cervantes.

Sra. Montserrat Cervantes.- Gràcies, alcaldessa. Només confirmo que la Susana, que 
hem treballat juntes varius anys, és persona de consens. I el nostre grup la votarà a favor, 
com no podia ser d’una altra manera. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Calvo.
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Sr. Bernat Calvo.- Per part del grup Ara també hi votarem a favor. Hem valorat 
positivament la moció del tema a fons, però sobretot la capacitat que hi ha hagut de 
consensuar-ho i de treballar-ho conjuntament amb el govern. Penso que és un bon 
exemple.

Sra. alcaldessa.- Sr. Travesa.

Sr. Hèctor Travesa.- Moltes gràcies, Sra. alcaldessa. Només tenia un dubte, en l’aspecte 
de que es planteja aquí les urbanitzacions de can Raïmí i can Cabot. Són dos 
urbanitzacions que no estan recepcionades. Llavors, l’abast legal al que pot arribar 
l'Ajuntament en reparar plenament la xarxa d’aigua, de les conduccions d’aigua, no em 
queda molt clar. És a dir, no sé si em podrien resoldre el dubte aquest. Entenc que dins 
del nucli urbà sí que les subvencions poden cobrir plenament el nucli urbà, però 
urbanitzacions que no estan recepcionades, ho dubto.

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Sí, de fet, això no n’hem parlat i potser se’ns ha escapat una mica, 
perquè jo entenc que el títol parla d’aquestes urbanitzacions, però que el redactat parla 
de tot el municipi. Per tant, potser hi ha hagut algun desajust, però parlem de tot el 
municipi, de les urbanitzacions de can Clarà, de les Ginesteres, de tot el municipi, no, Sra. 
López?

Sra. Susana López.- Jo entenc que l’obligació, com a governants que som tots d’aquest 
poble, de l’estalvi d’aigua, està per sobre de la llei en temes urbanístics, si hi ha una fuita i 
hi ha pèrdua d’aigua, està totalment recolzat per la llei que puguem actuar, per molt que 
no sigui un espai recepcionat. És una urgència i davant d’una urgència... Una altra cosa és 
que s’hagi d’actuar subsidiàriament i que llavors la llei per aquí vagi per una altra banda, 
però l’actuació primera del govern no només és factible sinó que és obligatòria i és deute. 

Sra. alcaldessa.- Sí, verifico això que s’ha dit, perquè s’ha hagut de fer una actuació a can 
Raïmí, que a més l’autobús ha tingut una dificultat, i era per una emergència. És així. Sr. 
Travesa.

Sr. Hèctor Travesa.- Quan estem parlant d’actuacions d’urgència ja s’hi actua de forma 
tàcita, no fa falta determinar anem a actuar perquè hi ha una urgència. Lo que s’està 
plantejant aquí, crec que va més en relació a renovar la xarxa de conducció d’aigua. Per 
altre cantó, i no s’ha comentat, una cosa són tema pèrdues i una altra que hi hagi gent 
que robi aigua. I no es comenta, això. I això com es detecta? D’una forma o altra s’han de 
comentar aquests temes, també. I quan dic, el tema d’urbanitzacions, en cap moment 
posem de relleu eu no s’hi ha de treballar, en cap moment, el que passa és que posem de 
relleu que s’ha de plantejar la cosa de forma seria, perquè fer volar coloms em sembla 
que no és. Les urbanitzacions que no estan recepcionades, tot i que tinguem la bona 
intenció de fer-hi actuacions d’urgència, no crec que l'Ajuntament pugui actuar de forma 
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legal a fer la renovació completa. I crec que a nivell legal és així.

Sra. alcaldessa.- Jo li explico. S’està treballant en el projecte i en el projecte es farà tot el 
tema de la intervenció en la xarxa d’aigua, és així. Quan hi hagi el projecte, que ja estigui 
recepcionat i ja es podrà fer. El tema de les pèrdues d’aigua, quan ara vostè sigui 
membre de la companyia, com a conseller se li podrà explicar. Jo entenc que ara en Fran 
Fragoso li podrà explicar tot aquest tema, perquè ell ha estat durant molts anys a la 
companyia. Sra. López.

Sra. Susana López.- Jo crec que per treure aquesta confusió hauríem d’esmenar el títol 
de la moció, que hauria de dir moció que presenta el PSC en relació a les fuites d’aigua 
per manca de manteniment arreu del poble, o a Argentona, o al municipi. Perquè el títol 
feia referència a les fuites que havien passat a l’anterior setmana i és veritat que ho havia 
de corregir i no ho vaig corregir, perquè després vaig veure que era generalitzat i vaig 
voler fer la moció més general. I volia dir una altra cosa, però se m’ha anat... Ah, que la 
culpa, no és motiu d’aquesta moció, el frau, en l’ús de l’aigua, però seria, com bé ha dit 
l'alcaldessa, motiu d’un altre debat, d’una altra moció, i sobretot del consell 
d’administració, del qual el seu company li podrà donar compte.

Aprovada per unanimitat l’esmena al títol de la moció, es sotmet a votació l’anterior 
proposta que s’aprova per unanimitat de tots els presents (Montserrat Capdevila 
Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan Loshuertos, Joaquin 
J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. 
Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. 
Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez 
Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) 

En aquet moment abandona la sessió la Sra. Susana López

5. Propostes urgents

No se’n formula cap

6. Precs i Preguntes

Sra. alcaldessa.- M’agradaria poder passar la paraula al regidor de cultura i festes, 
perquè us faci una mica d’esment de quatre coses de festa major, que la tenim aquí la 
setmana que ve, i després passarem al torn de paraules, de precs i preguntes dels 
regidors. 

Sr. Joaquim Capdevila.- Benvinguts. Bé, jo el que volia, veig que teniu tots molta feina, 
perquè esteu tots mirant forats i coses, però que tingueu temps de convidar-vos, perquè 
veig que esteu tots molt informats, però m’agradaria veure-us a la festa major, que 
enguany celebrarem. Una festa major, que justament he tret un petit escrit, que sabeu 
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que els argentonins i argentonines es van encomanar a Sant Domingo de Guzmán, patró 
de l’aigua, justament, per trobar una solució al brot de pesta que havia contaminat les 
aigües. Aquest sant, el que feia era dues coses. Una, fer que plogués i l’altra, que parés 
les pluges. L’únic que volia recordar, en aquest moment que estem d’absoluta sequera, 
fer esment en que la festa major se celebra per un motiu com aquest. Que no pensem 
que la festa major té un motiu d’esbarjo, de solidaritat, d’igualtat, d’estar tots d’acord, en 
que això és una festa, que hem d’estalviar aigua, però és una festa de germanor, que ens 
hem d’oblidar de les nostres diferències, que tots som iguals i que hem de disfrutar i a mi 
m'agradaria en el meu nom i en nom dels que formem part del consistori, poder-vos 
saludar a qualsevol acte de la festa major. Bona festa major!

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Era per a contestar una incidència que ens va fer arribar el Sr. 
Fragoso en el Ple passat, que era del dia 17 de juliol, és a dir, fa una setmana. Em sembla 
que deia que feia tres mesos que hi havia uns fanals a la plaça del Molí que no anaven. 
Informar-li que ja funcionen. També aprofitar per dir que hem implementat un protocol 
per fer el seguiment de totes les incidències que hi hagi d’enllumenat, de neteja, de 
manteniment, etc., que ens permetrà, esperem, poder tenir un control més proper i més 
àgil de totes aquestes incidències i poder respondre també amb més agilitat. Per tant, 
aquest protocol tot just ara l’hem engegat, ara ve el mes d’agost que molt del personal fa 
vacances, per tant, a partir del setembre el posarem en pràctica i esperem que sigui més 
fàcil donar resposta a totes les queixes i incidències que es produeixen a la via pública. 
Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sr. Fran Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Yo tengo una pregunta y después mis 
compañeros también tienen. Lo primero, darle las gracias por la respuesta tan rápida y si 
ya se ha resuelto el problema, eso es lo que queremos. ¿Se sabe cuándo los usuarios de 
la piscina podrán disfrutar del servicio de bar? Algunas son preguntas que me hacen los 
vecinos y yo las remito aquí. Yo sé que soy pesado, pero es lo que me transmiten.

Sr. Joan Martín.- Això ja ho hem comentat amb alguns grups que també s’han apropat a 
preguntar-ho directament i el servei de bar de la piscina no es podrà donar, perquè això 
s’hauria d'haver licitat, com pot explicar-li la secretària, no és una cosa que es pugui fer 
d’avui per demà, no és una cosa que es faci a dit, és una cosa que té un procés de 
licitació, s’ha de fer obert a tota la ciutadania que s’hi pugui presentar i és un procés que 
no es va fer amb l'anterior govern, crec que ja ho vam comentar. De totes formes, vam 
demanar a secretaria també que ens permetés buscar solucions per aquest any i s’ha 
intentat fer, s’ha proposat a les entitats o a força gent i tothom a declinat l’opció d’agafar 
el bar de la piscina. Més de cinc responsables, que anaven també lligats amb persones 
que estan lligades a la restauració. Per tant, a dia d’avui, com li deia, això s’hauria d’haver 
licitat des del mes de gener, com a mínim, a dia d’avui, a nivell legal, no es pot. 
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Sra. alcaldessa.- Sr. Francisco Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias. Ahora me quedan dos. Este pasado domingo han sido 
las elecciones y han puesto un autobús para facilitar, ya que hacía mucha calor, y es 
verdad, y los vecinos del centro pudieran ir a votar. Pero yo me pregunto, ¿no son vecinos 
los vecinos de Madà, Ginesteres, Can Cabot, Can Raïmí, etc.? ¿Por qué no se les ha 
facilitado a ellos también el acceso con el autobús? Yo creo que nuestros vecinos son 
todo el pueblo, no sé por qué una zona sí y otras no. 

Sra. M. Mercè Juan.- Hola, esperava la pregunta, eh? Era de rigor. Primer de tot, volia fer 
extensible l’agraïment a tots els que han participat per poder dur a terme l’autobús. Hem 
anat contra rellotge, sense pressupost, hem invertit moltes hores, però ha sortit. I 
podem, i esperem poder-lo ampliar i mantenir-los si les circumstàncies dels llocs de 
votament són les mateixes, tot dependrà, d’acord. Per què l’hem fet així i no l’hem fet 
d’una altra manera? Primer, perquè també era qüestió de pressupost, sinó, entràvem en 
licitacions. Perquè era per contracte menor. Després, perquè us explico, hem intentat 
encabir lo que era el pavelló municipal, agafar tot el districte del pavelló, a nivell de nucli 
urbà. Per què no hem contemplat els veïnats? Els veïnats, segons tenim entès, tota 
persona que tenia problemes de desplaçament sense família Creu Roja ja donava aquest 
servei. Per densitat de població, per demografia, per edat, el nucli era on hi havia més 
impacte que podia afectar i per això hem posat aquí el servei. Perquè Creu Roja ja dona 
aquest servei. A part, per demografia, era nucli. A part de qüestió econòmica i qüestió de 
temps. Què més voldríem que poder oferir aquest servei arreu. No s’ha pogut. Prengueu 
com prova pilot, que depèn de com estiguin els centres de votació, es podrà ampliar per 
l’any que ve, o potser no caldrà ni aquest autobús. 

Sr. Francisco Fragoso.- Muchas gracias. Pero ve, ha habido una cosa que me ha gustado, 
trabajando, con tiempo y esfuerzo. Y se consiguen las cosas. Bueno, si se pone tiempo y 
cabezonería, pero eso es lo que me gusta, que se trabajen las cosas y en dos días, si se 
tienen que resolver las cosas, porque hay cosas que se pueden resolver en dos días, 
otras en tres semanas y otras en cuatro. Pero trabajando se consigue. 

Sra. alcaldessa.- Un moment, que la Sra. Cervantes, de mobilitat, també li respondrà.

Sra. Montserrat Cervantes.- Només per afegir lo que la regidora Maria Mercè ha 
explicat, el bus el van agafar 90 persones en l’horari de matí i 39 persones en l’horari de 
tarda. La plataforma es va fer servir dues vegades i tres famílies m’han enviat un correu 
per a agrair el servei que ha donat el conductor i la monitora que anaven a dins, que han 
sigut un encant i que gràcies a això els seus pares han pogut anar a votar. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso.

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias. No, si yo lo veo bien, lo único que se haga para todo el 
pueblo, pero bueno, ya me han respondido. Ahora esta, y a ver cómo, porque la verdad 
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que esta me ha dolido. Lo transmito en nombre de algún padre y mía personalmente. 
Hace dos años presenté, bueno, se iban a aprobar unos presupuestos y, no digo que son 
ustedes, el equipo que había anteriormente, que algunos partidos están con ustedes, se 
comprometieron en algunos puntos. Y uno de los que pedíamos era el aire 
acondicionado en les escoles bressol. El año pasado exactamente lo mismo. Han pasado 
dos años y no se ha hecho nada. La última vez que hablamos se iban a poner unos 
pingüinos. Hace un mes, una cosa así, se iban a poner unos pingüinos. Mi sorpresa ha 
sido cuando he estado en l’escola bressol i los pingüinos no van. No van. No se pueden 
utilizar. Sólo hay uno utilizándose en una sala. A mí me abrieron la habitación donde 
estaban los niños durmiendo y a mí se me cayó el alma. O sea, en unos colchoncitos que 
estaban durmiendo, con unos ventiladores, y todos los pobrecitos solo con el pañal. 
Hacía una calor brutal. Mi pregunta es, tan difícil y no solo para vosotros, para todos los 
que han pasado, ¿tan difícil es poner unos aires acondicionados en una escola bressol? Y 
no lo digo por vosotros y si lo queréis tomar por vosotros, lo tomáis. Lo que yo no veo 
bien, y os lo digo como padre, y es lo que algunos padres querían venir a decir, yo no veo 
bien que en una semana o dos semanas tengáis tiempo de subiros el sueldo y llevemos 
dos años para, como que ya, ya, ya! Sra. alcaldesa, ¿cuánto se necesita para poder unos 
aires acondicionados?

Sra. alcaldessa.- Puc contestar-te? M’agradaria que deixessis de banda tot lo que els 
governs passats no han fet, que per això estem aquí, per canviar i fer-ho. Portem un mes 
de govern. No han deixat cap licitació feta durant dos anys d’aquests aires que s’havien 
de posar i hem hagut de córrer i treure diners d’on no sabeu per posar uns pingüins. Si 
els pingüins no funcionen, lo que hauries de fer és preguntar al regidor d’educació, no 
portar-ho a un Ple, que aquí encara tardarem més dies en solucionar-ho. Això és lo 
primer que et demano. I que deixis de banda de tirar-nos a nosaltres les coses que els 
altres governs no han fet. Perquè molts pressupostos es van aprovar amb el seu vot, amb 
la intenció de que això es fes i no ho van fer. Per tant, jo li demano que ens doni la 
confiança d'això. Ara li passo la paraula al regidor d’educació perquè li pugui contestar a 
això que ha dit. 

Sr. Francisco Fragoso.- Pero no he acabado, me deja acabar?

Sra. alcaldessa.- Acabi.

Sr. Francisco Fragoso.- No sé si me ha escuchado, que lo primero que he dicho es de los 
gobiernos anteriores. Lo único que estoy diciendo, y no va por ustedes, lo único que he 
dicho, ¿tan difícil es que nos pongamos a la mano y en dos semanas o tres, un mes, se 
pueda resolver aquel problema? Es lo único que estoy preguntando, no le estoy echando 
la culpa a ustedes. Pero yo no sé si entienden cuando yo lo hablo, o a lo mismo es que 
me expreso mal. Lo único que estoy diciendo es, ¿no es viable en un mes, como ha dicho 
la Sra. Mercè, que nos pongamos a trabajar y en un mes se resuelva ese problema? ¿No 
es posible? O ¿legalmente no se puede?
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Sr. Joan Martín.- No, ni legal ni funcionalment. Tal com deia, 

Sr. Francisco Fragoso.- Y no estoy criticando, eh?

Sr. Joan Martín.- Home, sí que ho ha criticat, i perdoni, Sr. Fragoso. Abans m’han retret 
les formes, però a mi el que em sorprèn és que vostè porti 12 anys en un Plenari, però no 
és sorprenent perquè després ens trobem que aquest mateix comentari vostè el fa al 
carrer, aviva una opinió pública, però que vostè no sàpiga com funciona un Ajuntament, i 
en faci manifest cada cop que fa aquestes preguntes, això genera una problemàtica al 
poble. Perquè vostè hauria de saber, i ja no faria falta que fes la pregunta aquí, que amb 
dues setmanes no es pot fer. Perquè quan fa la pregunta, sembla un retret cap a tots els 
tècnics que hi treballen i cap als regidors en aquest cas que hi estem treballant. Vostè té 
representació en el consell escolar. Vostè hi ha anat? No ho sé, però l’aprovació de que 
els pingüins es portarien a terme, i no l’aire condicionat, perquè l’antic regidor ja va dir 
que no arribaven, perquè no hi estaven treballant, perquè no hi podien treballar, s’han 
posat els pingüins, s’ha treballat des del dia 19 de juny que portem treballant amb la 
climatització de les escoles bressol. La resposta de ficar uns pingüins, la meva resposta 
com a regidor ja va ser que no era la solució. Jo em vaig posar en contacte, perquè hi ha 
un treball de moltes hores darrere, amb les direccions dels centres, amb la cap dels 
treballadors, amb la direcció de l’empresa, dient que això no era una solució. Les pròpies 
tècniques, les treballadores, igual que les AMPES, que tenien tota aquesta informació, 
sabien que el que s’havia acordat en el consell era els pingüins. Uns pingüins que es va 
prendre la determinació sense saber ni on anirien ni com. Però això era el que volien. I 
aquest era l’acord que hi havia. Quan vam entrar a govern, no estaven ni licitats els 
pingüins ni res estava tirat endavant. A mi portar, després d’una execució de la qual vostè 
també n’és partícip, perquè com li dic, vostè té representació en el consell escolar, i ara 
que vingui a retreure uns pingüins que s’han aprovat almenys per decisió absoluta, doncs 
home, és trist. I amb dues setmanes no, no es pot ficar un aire condicionat. I ja no a nivell 
tècnic o físic, sinó que els plecs i tot el que requereix un expedient com aquest, i sinó, li 
pot preguntar a la secretària que l’informarà, en dues setmanes no és que sigui 
impossible, és que no compliria ni el període d’exposició en el perfil del contractant. Per 
tant, no, no és possible. A partir d'aquí, nosaltres ja hem començat a treballar perquè el 
nostre compromís amb els treballadors, amb les direccions dels centres i amb els pares 
que hi van és perquè el 31 de maig aquesta climatització ja hi sigui. És més, nosaltres ja 
ens hem presentat, no per fiscalitzar, ens hem presentat per a treballar, per veure amb 
un enginyer que pogués projectar com ha d’anar. I nosaltres ja ho hem fet, ja hi estem 
treballant. Però, com bé deia, nosaltres hem entrat el dia 19 de juny i el dia 20 de juliol o 
al cap de 15 dies no podia ser-hi. A partir d'aquí, faig de manifest i dic el mateix que he dit 
a totes les AMPES i a les reunions que hem tingut tant del Cargol treu banya com del 
Bosquet, hi ha un compromís per part del govern i hem explicat ja tot com s’està 
treballant, i si m’ho hagués preguntat, li hagués explicat igualment a vostè, igual que va 
demanar al Cargol treu banya per mirar-ho, perquè sembla que només importi el del 
Cros, en el Bosquet també ho estem fent, de posar la climatització en totes dues escoles 
bressol. Gràcies. 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

2e
ed

80
6b

48
b

b
46

fb
8e

18
e6

a2
05

7c
56

98
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

19/10/2023 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

19/10/2023 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

579

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Per acabar de completar el que deia el Sr. Joan Martín, això 
hagués sigut més fàcil, una mica més fàcil, si a l'Ajuntament tinguéssim la figura de 
l’enginyer, que és una plaça que està en plantilla, però que no està coberta, jo diria que 
des de finals de l’any passat. No tenint un enginyer és difícil tirar endavant algun 
d’aquests projectes que qui l’ha de signar és l’enginyer, perquè és qui té els coneixements 
i és la figura que ha de fer-ho. I, per tant, ens hem hagut d’espavilar com hem pogut per 
buscar un enginyer en capítol 2, ja ho hem fet, ja hi ha el contracte fet. Ens farà aquest 
projecte i alguns més. I com aquest era urgent, perquè des de les escoles ja feia temps 
que ho reclamaven i havia d’haver estat aquest estiu, però no podrà ser, aquest projecte 
el tindrem abans d’acabar el mes de juliol o acabant el mes de juliol. Per tant, la setmana 
que ve tindrem aquest projecte. I a partir d’aquest projecte, haurem de licitar fer l’obra 
necessària i fer la instal·lació necessària. I això ho farem, espero, abans d’acabar l’any. I si 
no pot ser, serà a principis de l’any que ve. Fixi’s si és fàcil fer una cosa com aquesta. És 
fàcil si no tinguéssim res més per fer i si tinguéssim tot el personal necessari, que tampoc 
el tenim. Per tant, no ha sigut gens fàcil, però ens hi hem posat i estarà fet, amb el 
compromís que hem pres tot el govern amb les escoles bressol, perquè ja hauria d’haver 
estat instal·lat, això. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Fragoso. 

Sr. Francisco Fragoso.- Gracias, Sra. alcaldesa. Yo creo que no me han entendido la 
pregunta. Yo la queja era, o a lo mismo me he explicado mal, yo no les estaba 
recriminando a ustedes que no lo habían hecho, porque es verdad que en tres semanas 
es imposible, que no llevamos dos o tres semanas, que ya llevamos cinco o seis desde 
que se formó gobierno, yo lo entiendo, pero mi pregunta era, a lo mismo no se la tenía 
que haber hecho a ustedes, se la tenía que haber hecho a la secretaria, es normal que en 
tanto tiempo no se pueda licitar un aire acondicionado? Es que es la verdad, yo no lo veo 
normal. A lo mismo no se la tendría que haber hecho a ustedes, se la tendría que haber 
hecho a la secretaria. Yo es que hay cosas que no las entiendo, de verdad. 

Sra. alcaldessa.- Ara li diu si és normal o no.

Sra. secretària.- No es tracta d’un aparell d’aire condicionat, sinó d’un projecte de 
climatització. Primerament, cal fer el projecte. Com no hi ha enginyer, s’ha encarregat a 
un extern que faci el projecte. Un cop fet el projecte, l’hem d’aprovar a l’òrgan competent, 
sotmetre a informació pública i licitar. Es farà tot lo ràpid que es pugui, perquè des de 
govern se’ns ha donat prioritat absoluta, per tant, encara que el regidor hagi dit que si no 
pot ser a finals d’any, nosaltres intentaríem, almenys avui ho hem parlat amb la Sra. 
alcaldessa, de fer-ho tan ràpid com puguem. No tenim aquesta informació de que 
disposaríem del projecte aquest mateix mes de juliol, amb la qual cosa, al mes d’agost hi 
ha gent treballant, evidentment, per tant, tirarem endavant tot lo que es pugui. 
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Sr. Francisco Fragoso.- Por eso, ingeniero sé que no hay, pero sé que se puede utilizar 
desde el Consell Comarcal, te donen un ingeniero. Pero es si se tarda tanto tiempo, 
porque yo no lo veo normal, la verdad.

Sra. secretària.- És que clar, tant temps des de quan? Perquè clar, l’equip de govern ens 
ho ha encomanat ara. 

Sr. Francisco Fragoso.- Por eso yo a ellos no les estoy recriminando, les estoy diciendo al 
equipo de gobierno anterior. 

Sra. secretària.- Jo li puc dir des de que tingui el projecte. Abans del projecte no podem 
fer res. 

Sra. alcaldessa.- Pel tema de l’enginyer del Consell Comarcal, sí que hi ha unes hores 
que es pot disposar, però també fan vacances. Llavors, coincideix moltes coses, que hem 
tingut que reinventar-nos. Ara li dono també la paraula a en Joan Garachana, perquè va 
preguntar quines inscripcions hi havia hagut a les escoles bressol. 

Sr. Joan Martín.- Ara mateix tenim, en el Bosquet, a l’aula de lactants, tenim 7 inscrits, de 
8 places que hi ha. Si vol li puc passar a vostè i a tota la resta. Regidora Isa Sunyer, si vol li 
puc passar a tothom. A l’aula d’I1, tindríem 30 inscrits de 39 places i a I2 52 de 60 places. 
El Cargol treu banya està una mica així de lactants. És veritat que l’anterior reunió es va 
felicitar per la tasca i així ho manifesten molts dels pares que hi van, pel projecte 
educatiu i tot plegat com s’està duent a terme. Sí que és veritat que es va haver de 
batallar molt per no perdre una línia i això es nota a I1 i I2, però els lactants, hi ha ara 1 
preinscripció, però estem a 0 inscrits. També és cert que això és una mica fictici, ja que la 
inscripció de lactants molts cops es veu augmentada a finals d’any, ja que molts nens 
encara van naixent i cada cop més s’intenta deixar-los més tard i també s’afegeix el canvi 
de maternitat i paternitat amb els dies, per tant, cada cop s’inscriuen més tard. Tot i així, 
tenim 1 preinscripció, de 8 places. 12 places a I1 de 13. I 17 a I2 de 20. Estem molt 
satisfets del que vam batallar en el Cargol treu banya pels números que hi ha. Una mica, 
segons la pregunta que em feien en l’anterior Ple. I només per afegir en el que deia 
abans, Sr. Fragoso, jo entenc la seva pregunta, però també ha d’entendre que portem un 
mes, que potser a vostè li sembla molt, però quan vostè fa la pregunta retòrica o no 
retòrica de si en dos setmanes no, les dos setmanes fan referència des que nosaltres 
hem entrat, llavors, també ha d’entendre que puguem, si més no, entendre la seva 
pregunta cap a la nostra tasca. Res més, no vull entrar en més debat d'això, només dir-li.

Sr. Francisco Fragoso.- Si lo han entendido así, yo, no se me caen los anillos, pido 
disculpas, no es así. Yo lo que me refería es, cuanto tiempo se necesita, porque si acaban 
de entrar, yo lo entiendo, que un proyecto de un aire acondicionado entero no se puede 
hacer, pero me refiero que cuanto se necesita para eso. No lo he querido hacer con esa 
intención. Perdonen. 
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Sra. alcaldessa.- Mínim tres mesos. Sr. Boba. 

Sr. Joan Boba.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Només una mica, agafant el que ha dit el Sr. 
Fragoso, crec que naturalment ens hem de felicitar per la iniciativa del bus, vostès l’han 
executada de bona manera, felicitar-los. I també dir-lis que en properes eleccions podem 
tenir en compte això del bus als veïnats. I no deixar de lluitar per retornar els col·legis 
electorals al seu lloc d’origen. Parlant del tema del bus, aprofito i li faig una pregunta a la 
Sra. Montse Cervantes, ja me la contestarà, no cal que la contesti avui, el nou servei de 
bus que varen posar que ens uneix amb Barcelona, si tenen un escandall de la utilitat 
d’aquest servei, els usuaris que el fan servir cada dia. Si no el té, si el pot demanar i el 
podem compartir. També, si han mesurat la possibilitat d’augmentar en dues freqüències 
al matí aquest bus. Si no ho han fet, també si es podria preguntar a la companyia, arribar 
a converses amb ells per si podríem augmentar aquestes dues freqüències al matí. No cal 
que m’ho contesti ara, ja m’ho contestarà.

Sra. alcaldessa.- Sra. Cervantes.

Sra. Montserrat Cervantes.- Gràcies, alcaldessa. Començo pel final. Ens encantaria 
posar no dos, quatre. Però això no depèn de nosaltres, depèn de la Generalitat. Ja vam 
aconseguir aquestes tres i tres plorant, va ser molt difícil, van dir que la Generalitat no 
tenia diners, això ho paga la Generalitat, evidentment. Estem en converses. Ara, amb 
aquesta nova legislatura no, però ens vam emplaçar al setembre, perquè volien conèixer 
a la nova alcaldessa o al nou equip de govern. Hi ha una reunió programada pel 
setembre perquè entre d’altres coses, no han fet part de la seva feina, que és demanar, 
sol·licitar a la Diputació que ens doni permís per a posar les parades des d’Argentona fins 
a Cabrera. De fet, l’autobús no hi para i hauria de parar. Sabem que va molt ple, sobretot 
el de primera i segona hora, i sí que hi ha una estadística del primer any, del 2022, us la 
podré passar, i d’aquest curs del 2023 la podem demanar i quan la tinguem us la fem 
arribar. 

Sra. alcaldessa.- Sr. Calvo.

Sr. Bernat Calvo.- Moltes gràcies. Jo també em volia afegir a l’agraïment pel tema del 
bus, perquè quan va haver-hi el tema de les eleccions municipals va ser un tema que 
alguns grups municipals vam posar sobre la taula i agraeixo molt que, vista la 
impossibilitat legal o de terminis de fer el canvi de col·legis de l’etapa Covid, perquè 
naturalment acabàveu d’entrar i aquestes eleccions van ser molt de sobte, almenys es 
busqués aquesta solució. En segon lloc, també en Joaquim Capdevila, ha estat encertat el 
teu discurs, quan has fet menció, efectivament, la festa major, té un origen que era vetllar 
per la sanitat de les aigües i per això, en aquell moment, s’encomanava als sants i està 
molt bé que es continuï fent aquesta tradició i també per tenir consciència de la 
importància de la cultura de l’aigua, en un poble com Argentona, on les fons, el càntir, 
l’aigua en definitiva, té una importància tan gran. I també, el cas de la llegenda de la 
bruixa pinta d’or també tenia aquesta finalitat, vull dir que efectivament, l’aigua és vida i 
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ho hem de cuidar. Així que, gràcies. Després, volia fer un prec. M’han arribat, respecte els 
veïns de can Raïmí, és un tema que ja vaig comentar en el seu moment, a l’anterior 
legislatura, el prec és respecte el muret que hi ha del camp de futbol, aquella zona 
esportiva, que està movent-se i sembla que no ha deixat de moure’s. Malgrat crec que hi 
ha una part que està precintada, davant la possibilitat de perill, el prec seria si s’hi pot 
intervenir amb la major celeritat possible. També sembla ser que hi ha una part d’aquest 
mur, en la continuació, que hi ha una sortida d’aigües de tot el carrer i això ha generat 
que hi hagi una mica d’esfondrament en aquella zona. És més que res per si es pot anar a 
mirar i donar una solució. Moltes gràcies. 

Sr. Xavier Collet.- Gràcies. Doncs, ho tenim apuntat, això del mur, en teníem constància, 
però no hem fet res, encara. Per tant, farem una inspecció i també, això que diu de la 
fuita d’aigua que baixa fins a la zona esportiva, que ve del carrer de dalt, mirarem quin és 
l’origen.

Sr. Bernat Calvo.- Més que fuita, és que tota l’aigua surt per un forat que hi ha en aquell 
mur i el fet que surti per allà, també està desgastant el mur. No era tant una fuita, era 
això, que es concentra tota l’aigua de sortida per aquella zona. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sr. Raúl Tornay.

Sr. Raúl Tornay.- Gràcies. Doncs és comentar que al Cros, a la plaça del Molí i la plaça 
nova, i el tema de rates, és una mica preocupant. Era només saber si havíeu pres 
mesures o quines voleu fer. No sé, a veure com ho teníeu, només això.

Sra. Mariona Pasqual.- Contesto directament jo. Doncs bé, sí que en som conscients, 
igual que també hem tingut problemàtica amb les paneroles a can Barrau, per exemple, 
entre altres llocs, i des de medi ambient s’està treballant en la gestió de plagues. S’han fet 
diverses actuacions als punts que s’han detectat o ens han notificat del municipi i 
preguem que si segueixen havent-hi, ens ho facin arribar, perquè qui més ho veu és qui 
hi viu. Nosaltres fem l’actuació, però els veïns són quin ens han de notificar si realment 
ha sigut efectiu. Cada vegada que se’ns ha notificat hem enviat l’empresa que tenim 
contractada per aquest tema de gestió de plagues, per posar fi o una solució al tema de 
les plagues.

Sra. alcaldessa.- Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- És un prec de luxe, perquè davant dels precs que s’estan fent o 
coses que són urgències, lo que diré jo ara és completament superficial. Seria equipar 
aquesta taula que estem nosaltres perquè si els Plens duren més, ens quedarem sense 
bateria a l’ordinador. Equipar-ho de tal manera que pugéssim, i lo mateix que dic per 
l’endoll de l'ordinador, també diria pels micròfons, perquè és una mica empipador això 
de tindre que anar passant el micròfon d’un costat a l’altre, i no sé si és possible que cada 
regidor tingui el seu micro. 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

2e
ed

80
6b

48
b

b
46

fb
8e

18
e6

a2
05

7c
56

98
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

19/10/2023 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

19/10/2023 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

583

Sra. alcaldessa.- Recollim el prec, però com és de luxe, passarà a pressupost 2026. Sr. 
Travesa.

Sr. Hèctor Travesa.- Moltes gràcies. A veure, hi ha un tema, el tema de les faroles, s’ha 
comentat el tema de la plaça del Molí, que suposadament ja està solucionat, ens ha 
arribat també informació sobre la plaça nova, de que hi ha alguna farola que està fosa. 
Arribat ara, que celebrem la festa major, seria bo que estigués al dia. Això com apunt. 
Llavorens, una cosa que ens preocupava una mica, ens preocupa, és el tema del 
sotabosc. No sabem exactament com està actualment, per fa una setmana, companys i 
amics que volten per la muntanya, escolta, que hi ha molta pinassa seca sota els arbres. 
Llavorens, si es produeix un incendi, pot ser un agravant. Us agrairia a veure si teniu 
informació, si teniu previst algo, si ja heu fet alguna actuació.

Sra. alcaldessa.- Referent a lo dels fanals, comenten de que fa molt temps que aquests 
no funcionen, deu ser alguna cosa més tècnica que no sigui només canviar lo que és la 
bombeta, deu ser algo més d’instal·lació. Igualment, ho passarem. Pel que fa al tema del 
sotabosc, els boscos són privats, hi ha hagut gent que ha fet la seva desforestació i que 
ha deixat el sotabosc perquè se li permet. Nosaltres del que ens ocupem en aquest cas 
és de les franges. En aquest cas sí que es fan unes actuacions, i el que no vol que ho fem 
des de l’Ajuntament, es requereix als propietaris perquè es faci i es fa la inspecció. I els 
solars, que és l’altra. Si vol afegir algo, Mariona? 

Sra. Mariona Pasqual.- Sí, cada setmana surten decrets que signo jo mateixa cap als 
propietaris d’aquests solars, avisant-los que han de fer neteja de solars, com també fins i 
tot, primer notificant-los que no el tenen bé, després dient que si no ho fan se’ls 
sancionarà i també firmo sancions. Això, des de medi ambient, surten incidències 
d’aquest tipus i realment des del departament s’està molt a sobre d'això. 

Sr. Hèctor Travesa.- Gràcies. I després tinc una petita pregunta en relació a l’aire 
condicionat de la sala que estem actualment. No sé si hi ha previsió...

Sra. alcaldessa.- És com l’escola bressol. Fa molt temps que no funciona i s’ha de fer en 
el mateix pack de projectes.

I no havent-hi res més per tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió quan són 
les 21:06 hores, en el lloc i data UT-SUPRA que com a secretària en certifico

Vist–i-plau
La secretària L’alcaldessa 
Míriam Tenas i Camps Montserrat Capdevila Cañadas
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